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فراخوان آگهی مزایده واگذاری یک باب غرفه گل فروشی واقع در آرامستان جدید یزدانشهر
شهرداری نجف آباد در نظر دارد فراخوان آگهی مزایده واگذاری یک باب غرفه گل فروشــی واقع در آرامستان جدید یزدانشهر  به افراد واجد شرایط و به صورت استیجاری، 

با اجاره بهای ماهیانه بر اســاس قیمت کارشناســی رسمی دادگســتری برای یک دوره یکســاله و حسب مشــخصات موجود در مدارک مزایده به شــماره سیستمی 
5002090286000020 را از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت برگزار نماید.

 کلیه مراحــل برگزاری فراخــوان از دریافت و تحویل اســناد فراخوان تا بازگشــایی پاکت هــا از طریق درگاه ســامانه تــدارکات الکترونیکی دولت )ســتاد( به آدرس
  www.setadiran.ir انجام خواهد شد. متقاضیان شــرکت در فراخوان در صورت عدم عضویت در ســامانه، نســبت به ثبت نام و دریافت گواهی امضای الکترونیکی 

)به صورت برخط( برای کلیه صاحبان امضای مجاز و مهر سازمانی اقدام لازم را به عمل آورند.
مواعد زمانی:

- تاریخ انتشار فراخوان: نوبت اول چاپ روز سه شنبه مورخ 1402/06/28 و نوبت دوم چاپ روز شنبه مورخ 1402/07/08 
- مهلت دریافت اسناد فراخوان: تا ساعت 19 روز یک شنبه مورخ 1402/07/09

- مهلت ارسال پیشنهادات: تا ساعت 19 روز شنبه مورخ 1402/07/22
- زمان بازگشایی پاکت ها: ساعت 15 روز دوشنبه مورخ 1402/07/24

نوع و مبلغ تضمین شرکت در فرایند ارجاع کار: شرکت کنندگان باید مبلغ 9/600/000 ریال  به عنوان سپرده شرکت در مزایده را به صورت وجه نقد به حساب سپرده شماره 
10/9107470/2 یا شماره شــبا IR050700001000229107470002 شهرداری نزد بانک رســالت واریز و یا معادل آن ضمانتنامه معتبر بانکی با اعتبار حداقل 3 ماهه از زمان 
آگهی مزایده بعنوان ضمانت شرکت در مزایده تهیه و بارگذاری نمایند و سپس اصل ضمانتنامه و یا تاییدیه وصول مبلغ سپرده را قبل از بازگشایی پیشنهادات به واحد امور 

قراردادهای شهرداری مرکزی نجف آباد ارسال نمایند.
اطلاعات تماس و آدرس دستگاه: نجف آباد خیابان امام خمینی)ره(، شهرداری مرکزی کدپستی 14661-85146 تلفن 031-42640041-3 

مشخصات شهرداری: شناسه ملی: 14000277378   کد اقتصادی: 411443717316   شماره ثبت: 0900544 

کدهای ارتفاعی که خط آسمان اصفهان را به خطر می اندازد؛  

شاخ غول فساد و  رانت می شکند؟
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9 کاروانسرای استان 
اصفهان ثبت جهانی شد؛

 به نام تاریخ،
 به سوی افتخار

 در جست وجوی پاسخ مهم ترین سوال ورزش ایران؛
چرا »یزدانی« حریف »تیلور« نمی شود؟
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 75 درصد از تولید ناخالص داخلی اصفهان 
مربوط به 6 شهرستان است

سیمای نصف جهان با گل های داوودی و کلم 
زینتی، تزئین می شود

اولویتی که انگار در اولویت نیست!
گِره های کور ترافیک بر تار و پود کلان شهر اصفهان؛

ظرفیت های دفاع 
 مقدس استان

 اصفهان در کشور 
کم نظیر  ا ست

افزایش 20 درصدی 
تصادفات جاده ای 
اصفهان در شهریور 

ماه

 گارانتی برای موبایل، 
خودرو و لوازم خانگی 

به معنای واقعی در 
کشور وجود ندارد

پیشرفت فیزیکی 95 درصدی پروژه احداث یادمان 
شهید گمنام شمال شهر
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روزنامه  فرهنگی، اجتماعی، 
سیاسی، اقتصادی  و ورزشی         

چهار شنبه  28  شهریور  1402
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19  سپتامبر 2023
 شماره 3906    

8 صفحه
سال چهاردهم

قیمت: 5000 تومان

zayanderoodonline.ir

 سازمان آگهی های

 روزنامه زاینده رود

031-36284167-8

یست   ود جار یست  خبر در زاینده ر ود جار خبر در زاینده ر

5

فراخوان خرید بیل مکانیکی کوماتسو 210
شهرداری سمیرم در نظر دارد با توجه به مصوبه شماره 135 مورخ 1402/6/6 شورای اسلامی شهر نسبت به خرید یک دستگاه بیل مکانیکی komatsu210 ژاپن به 

شماره 2002094188000015  از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت اقدام نماید. کلیه مراحل برگزاری فراخوان از دریافت و تحویل اسناد فراخوان تا بازگشایی 

پاکت ها از طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( به آدرس www.setadiran.ir انجام خواهد شد. قیمت پیشنهادی تا سقف 123/000/000/000 

ریال می باشد. متقاضیان شرکت در فراخوان در صورت عدم عضویت در سامانه، نسبت به ثبت نام و دریافت گواهی امضای الکترونیکی ) به صورت برخط( برای کلیه 

صاحبان امضای مجاز و مهر سازمانی اقدام لازم را به عمل آورند.

مواعد زمانی:  
- تاریخ انتشار فراخوان: 1402/06/28                   - مهلت دریافت اسناد فراخوان: 1402/07/05

- مهلت ارسال پیشنهادات:1402/07/15             - زمان بازگشایی پاکت ها: 1402/07/16
نوع و مبلغ تضمین شرکت در مناقصه: ضمانت نامه بانکی یا واریز فیش سپرده به شماره حساب 3100005428004 به مبلغ 6/150/000/000 ریال

اطلاعات تماس و آدرس دستگاه: استان اصفهان، شهر سمیرم، خیابان شهید باهنر، شهرداری سمیرم

مناقصه عمومی یک مرحله ای
شهرداری سمیرم

محمد امین علیخانی- شهردار سمیرم م الف: 1569894

نوبت اول
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 کاهش کلونی های زنبور عسل در کاشان
رییس اداره بهبود تولیدات دامی جهاد کشاورزی کاشان گفت: تداوم خشکسالی و کاهش بارش های 
آسمانی در منطقه کاشان باعث فقیر شدن پوشش گیاهی در مرتع ها و افزایش تلفات زنبورها، مهم ترین 
علت کاهش تعداد زنبورداران و کندوها شده است.مجید احمدی مقدم در گفت وگو با ایسنا، اظهارکرد: 
شهرستان کاشان دارای ۱۵۰ زنبورستان با ۸۰۶۳ کندو است که با تولید ۳۱ هزار و ۵۷۱ کیلو عسل به ارزش 
هر کیلو ســه میلیون ریال)۳۰۰ هزار تومان(، حدود ۹۵ میلیارد ریال درآمدزایی داشته است.وی تاکید 
کرد: گرده افشانی زنبورها بر افزایش محصول های زراعی و باغی اثرگذار است و بخش بزرگی از درختان، 
به وسیله حشره ها از جمله زنبور عسل گرده  افشانی می شوند. توجه به زنبورداری به عنوان یک نهاده زنده 
در بخش کشاورزی بسیار حیاتی و استراتژیک است.رییس اداره بهبود تولیدات دامی جهاد کشاورزی 
کاشان، افزود: زنبورعسل نقش اساســی در بارور کردن درختانی مانند گیلاس، زردآلو، آلو و گلابی دارد 
و به ویژه در برخی درختان که دانه گرده توسط یک عامل از رقمی به رقم دیگر باید منتقل شود تا باروری 
درخت اتفاق بیفتد.معاون فنی مدیریت جهاد کشاورزی کاشان گفت: طرح سرشماری کلونی های زنبور 
عسل، از ۱۵ مهر به مدت ۱۲ روز اجرا خواهد شد که جابه جایی و کوچ زنبورستان ها در این فاصله زمانی 
ممنوع بوده و زنبورداران موظف هستند با مراجعه به مراکز جهاد کشاورزی یا مسئولان پهنه، محل استقرار 
کلونی های زنبور عسل را اعلام کنند.وی اظهار کرد: آمارگیری و سرشماری زنبورستان ها با هدف ساماندهی 
فعالیت های زنبورداران و تامین به موقع و کافی نهاده های زنبور عســل انجام می شــود و به شناسایی 

توانمندی ها و ظرفیت های شهرستان برای برنامه ریزی های توسعه ای کمک می کند.
احمدی مقدم افزود: شناسایی تعداد کندوهای مدرن و بومی، میزان تولید عسل و دیگر فرآورده های 
زنبور عسل به صورت مراجعه مستقیم زنبورداران به مراکز جهاد کشاورزی و شرکت های تعاونی زنبورداران 
انجام می شود.طبق سرشماری سال۹۸ در شهرستان کاشان، ۲۵۰ نفر با ۱۵ هزار کلونی زنبور عسل فعالیت 
داشتند که با توجه به شــرایط موجود و ظرفیت های این صنعت، به علت نداشتن بیمه و نبود تسهیلات 

تعریف شده برای زنبورداران، جایگاه تولید عسل در این شهرستان کاهش یافته است.

شهردار آران و بیدگل:
یک میلیون نهال طی 4 سال در شهر آران و بیدگل کاشته می شود

شهردار آران و بیدگل گفت: شهرداری آران و بیدگل در راستای توسعه فضای سبز شهر از طرح تولید 
یک میلیون نهال رونمایی کرد تا طی چهار سال در سطح شهر کاشته شود.

محسن صانعی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا از تولید یک میلیون نهال توسط شهرداری آران و بیدگل 
خبر داد و اظهار کرد: سیاست گذاری های شــهرداری آران و بیدگل تولید و کاشت یک میلیون نهال 
در سطح این شهر است.وی با اشــاره به طرح تولید یک میلیارد نهال در کشور افزود: سهم آران و 
بیدگل در این طرح تولید ناچیز نهال بود، از این رو شهرداری آران و بیدگل در راستای توسعه فضای 
سبز شهر از تولید یک میلیون نهال رونمایی کرد تا طی چهار سال یک میلیون نهال تولید و در سطح 
شهر کاشته شود.شهردار آران و بیدگل خاطرنشان کرد: شــهرداری آران و بیدگل با استفاده از تمام 
ظرفیت خود تلاش می کند تا به عنوان شهر نمونه سرسبز کشوری با توجه به قرار گرفتن در منطقه 
استثنایی جغرافیایی ارتقا دهد.صانعی ادامه داد: شهرداری با این اقدام رسالت خود را به بهترین 
شکل ممکن انجام می دهد، این هدف تنها با همراهی شهروندان در حفظ و نگهداری فضای سبز 
شهر محقق می شود.وی با اشاره به انتقاد شهروندان مبنی بر روشن نبودن خیابان ولی عصر )عج( 
مبنی بر این که هر چراغ تیر برق یک در میان یا دو چراغ هم زمان، سوخته است و روشنایی ندارد و 
در خیابان تاریک تصادف و ناامنی به وجود می آید، گفت: تعمیر و تعویض لامپ تیرهای برق برای 

روشنایی معابر بر عهده اداره برق است.
شهردار آران و بیدگل از اجرای عملیات روکش آسفالت کوچه عدالت دوم واقع در خیابان و شاد خبر 
داد و گفت:  عملیات روکش آسفالت این کوچه با مساحت ۷۰۰ مترمربع و اعتبار بالغ بر ۳.۵ میلیارد 

ریال توسط شهرداری ناحیه یک آران و بیدگل انجام شده است.

فرمانده سپاه اردستان خبرداد:

برگزاری بیش از ۱۰۰ برنامه ویژه هفته دفاع مقدس

فرمانده ســپاه اردســتان با بیان اینکه هفته دفاع مقدس باید برای 
مردم عرضه شــود،گفت: بیش از ۱۰۰ عنوان برنامــه در این هفته در 
شهرستان اردســتان انجام می شــود.به گزارش خبرگزاری تسنیم از 
اردستان، سرهنگ روح ا... صنعتکار در جلسه برنامه ریزی هفته دفاع 
مقدس، اظهار داشت: هفته دفاع مقدس از ۳۱ شهریور هر ساله آغاز 
می شود که زمان ورود ارتش بعث عراق به مرزهای پاک ایران بود و با 
هماهنگی ۳۶ کشور آمریکایی و اروپایی و با فرمانی که در اروپا صادر 

شده بود، انجام شد.
وی افزود: ما وظیفه داریم برای پاسداشت حداقل نمادین زحماتی که 
رزمندگان، شهداو ایثارگران در قالب بسیج، سپاه و نیروهای مسلح در 
این ایام کشیدند برنامه های مختلفی را همه دستگاه ها داشته باشند 
و سپاه هم برنامه هایی را در قالب نظامی، فرهنگی، رسانه ای، ورزشی 
و برنامه های قرارگاهی و بسیج سازندگی و حوزه زنان و یادواره شهدا 
و نمایشــگاه هایی را برای آحاد مردم خواهد داشــت.فرمانده سپاه 
اردســتان گفت: برنامه های متنوعی را در قالــب هفته دفاع مقدس 
برای جوانان تنظیم کرده ایم؛ هفته دفاع مقدس یک برنامه برگزیده 
سال برای کار نمادین بزرگداشت شــهدا و ایثارگران است که طبیعتا 
یکــی از مهم ترین کارهایی بوده که به دســتور رهبر انقلاب اســلامی 

روایت گری صحیح از دفاع مقدس است و همچنین عرصه کتاب های 
شهدای دفاع مقدس که نوشته شــده باید در این هفته عرضه شود.
وی ابراز داشــت: هفته دفاع مقدس باید برای جوانان بازگو شــود و 
هدف از برگزاری هفته دفاع عرضه و نمایــان کردن بخش کوچکی از 
رشادت ها، خاطرات و ایثارگری ها و روایتگری های رزمندگان اسلام 
است که هشت ســال در برابر همه کفر عالم ایستادند و این هفته باید 
برای مردم عرضه شــود و بالغ بر ۱۰۰ عنوان برنامه در این هفته انجام 
خواهد شد.صنعتکار بیان کرد: تبیین نقش زن در دفاع مقدس یکی 
از روزهای این هفته است که برنامه هایی توسط حوزه مقاومت بسیج 
زنان برنامه ریزی شــده اســت و در این هفتــه برنامه هایی همچون 
غبار روبی گلزار شــهدا، تجلیل از پیشکســوتان، یادواره شهدا، افتتاح 
پروژه های بسیج سازندگی، افتتاحیه کنگره شهدا، اجتماع جوانان گام 
دوم انقلاب اسلامی در اردستان و آیین تجلیل از پیشکسوتان انجام 
خواهد شد.فرمانده سپاه اردستان تاکید کرد: یکی از ویژگی های هفته 
دفاع مقدس همزمانی آن با بازگشایی مدارس و دانتشگاه هاست که 
زنگ ایثار را در مدارس خواهیم داشــت و برنامه نینوا برای یک هفته 
در زواره انجام می شــود و برنامه های نمایشی بیت المقدس توضیح 
داده می شود که نیازمند کمک دستگاه های شهرستان  اردستان است.

 در هجدهمین جلســه ســتاد انتخابات اســتان 
اصفهــان، آمادگی اســتان به ویژه دو شهرســتان 
نایین و خوروبیابانــک برای برگــزاری انتخابات 

بررسی شد.
محمدرضا جان نثــاری، رییس ســتاد انتخابات 
استان در حاشیه هجدهمین جلسه ستاد انتخابات 
اســتان ضمن تبریــک حلــول ماه ربیــع الاول، 
گفت: ایــن جلســه با بررســی آمادگی اســتان 
برای اجرای انتخابات مجلس شــورای اســلامی 
و خبرگان رهبری برگزار شــد.وی ادامــه داد: در 
این جلســه فرمانداران شهرســتان های نایین و 
خوروبیابانک حضور داشــتند و گزارشی از فراهم 
 شــدن تمهیدات مورد نیاز در این حــوزه انتخابیه

 ارائه کردند.

رییس ســتاد انتخابات اســتان اصفهــان بیان 
کــرد: با توجــه بــه پراکندگــی شهرســتان های 
ناییــن و خوروبیابانــک چالش هایــی وجــود 
دارد، امــا بــا برنامه ریزی های منســجم این دو 
 شهرســتان برای برگزاری انتخابات آمادگی لازم

 را دارند.
به گزارش ایســنا و به نقل از کمیته اطلاع رســانی 
انتخابات اســتان اصفهــان، جان نثــاری افزود: 
مشــکلاتی در خصوص مســائل فنی و آنتن دهی 
مخابرات در این حوزه انتخابیــه وجود دارد که در 
جلسه مطرح و مقرر شد در اسرع وقت پیگیری و 
رفع شود.احمدرضا طحانی، فرماندار خوروبیابانک 
نیز بیان کــرد: از ابتدای ســال کارگــروه اجرایی 
انتخابات در شهرستان تشکیل شد و مباحث مرتبط 

با حوزه هــای اجرایی، فنی و اداری مورد بررســی 
قرار گرفت.وی ادامــه داد: نقاط قوت و ضعفی که 
از انتخابات  سال گذشــته داریم احصا شد و موارد 
به صورت مستمر در حال پیگیری است.فرماندار 
خوروبیابانک عنوان کرد: ستاد انتخابات استان به 
خوبی شهرستان ها را پشــتیبانی می کند که جای 
تقدیر دارد و راهکارهایی که از اســتاندار اصفهان و 
رییس ستاد انتخابات ارائه می شود، راهگشاست.

بررسی وضعیت آمادگی شهرستان نایین و خوروبیابانک برای 
برگزاری انتخابات

رییس ستاد دیه کاشان از آزادی ۵۱ نفر از محکومان جرائم غیرعمد از زندان این شهر در نیمه نخست سال جاری خبر داد.علی راحمی در گفت وگو با ایسنا، اظهار 
کرد: این گروه از محکومان مالی مبلغ ۲۶۰ میلیارد ریال بدهکار بودند که توسط شــاکیان بخشیده شد و بقیه نیز به صورت وام قرض الحسنه کمک نیکوکاران 
ستاد دیه شهرستان کاشان و اعتبارهای ستاد دیه کشور تامین شد.وی افزود: ســتاد دیه کاشان با کمک شهروندان نیکوکار، اقداماتی را برای ترویج فرهنگ 
صلح و سازش انجام داده که در نتیجه آن شاهد کاهش چشــمگیر ورود زندانیان جرائم غیر عمد به مرجع قضایی و زندان  هستیم.رییس ستاد دیه کاشان، 
تصریح کرد: شهروندان نیکوکار منطقه کاشان با کمک های خود در ماه های محرم و صفر، ۲۱  نفر از زندانیان جرائم غیرعمد و مالی را از زندان نجات داده و به 

آغوش خانواده رساندند که این رقم در سال گذشته ۱۴ نفر بود.
وی تاکید کرد: بخشش و گذشت، از جمله ارزش ها و هنجارهای ملی و دینی ایرانیان اســت و می توان نذرهای مردمی را به کارهای نیک موثری مثل آزادی 
زندانیان غیرعمد اختصاص داد که ناخواسته و از بد حادثه دچار مشکل شده اند.راحمی گفت: توسعه فرهنگ صلح و سازش در دعواهای خصوصی با حضور 
نیکوکاران و معتمدان محلی با هدف کاهش ورود متهمان جرائم غیرعمد به زندان و تحمیل مشــکلات بر خانواده آنها یک ضرورت اســت.رییس ستاد دیه 
کاشان افزود: باوجود شرایط اقتصادی جامعه کمک  شهروندان نیکوکار برای آزادی زندانیان در مقایسه با سال های گذشته ۵۰ درصد افزایش داشته است.

خبر روز آزادی 51 نفر از محکومان جرائم غیرعمد از زندان کاشان

شهردار گلپایگان خبر داد:
خرید 3.5 میلیارد تومان تجهیزات آتش نشانی در سال جاری

شهردار گلپایگان از تکمیل بانک اطلاعاتی تاسیسات شهری تا پایان سال خبر داد و گفت: امسال 
برای سازمان آتش نشانی ۳.۵ میلیارد تومان تجهیزات خریداری شده است.

پیمان شکرزاده در گفت وگو با خبرنگار 
ایمنا با بیان اینکه روکش آسفالت بلوار 
آیت ا...محمدی در دستور کار شهرداری 
قرار گرفته اســت، اظهار کــرد: روکش 
آسفالت مســیر پارک جنگلی به زودی 
اجرا خواهد شد.وی با اشــاره به اینکه 
در حوزه حمل ونقل شــهری بــه دنبال 
انسان محور شدن شهر هستیم، افزود: 
در راستای ساماندهی حمل ونقل و رفاه 
شــهروندان به دنبال ایجاد شرکت های 
اینترنتی هستیم.شــهردار گلپایگان با 
بیان اینکه در حوزه فرهنگ سازی کم کاری شده است، خاطرنشــان کرد: تلاش داریم در راستای 
آموزش شــهروندی به حوزه های ترافیکی، ملی و مذهبی، حجاب و عفاف و تحکیم بنیان خانواده 
ورود کنیم تا در بلند مدت شاهد کاهش آسیب های اجتماعی باشیم.شکرزاده از ساماندهی بلوار 
توحید در منطقه عمران خبر داد و اضافه کرد: شــهرداری با هدف رفاه شــهروندان تمام مطالبات 
شــهروندان را پیگیری می کند.وی با اشاره به اینکه سرعت گیرهای شــهر با تایید شورای ترافیک 
نصب می شود، تصریح کرد: تمام مصوبه شورای ترافیک به منظور رفع نقاط حادثه خیز اجرایی شده 
است و آرام سازی پشت سرعت گیرها، نصب دوربین کنترل ســرعت و سرعت سنج در دستور کار 
شهرداری قرار دارد.شهردار گلپایگان با بیان اینکه امســال برای سازمان آتش نشانی ۳.۵ میلیارد 
تومان تجهیزات در بخش های مختلف از جمله غواصی خریداری شده است، گفت: طی دو سال اخیر 
چهار میلیارد تومان تجهیزات خریداری کرده ایم و طرح جامع شهری نیز به منظور اصلاح تابلوهای 
سطح شهر تعریف و تا پایان سال به مرحله اجرا خواهد رسید.شکرزاده افزود: به منظور پشتیبانی و 
نگهداری از تجهیزات شهرداری، بانک اطلاعاتی تاسیسات شهری تا پایان امسال انجام خواهد شد.

شست وشو و ضدعفونی 514 مخزن زباله سطح شهر گلپایگان
شهردار گلپایگان همچنین گفت: هر هفته شست وشوی ۵۱۴ مخزن زباله مکانیزه و دوقلوی سطح 
شهر گلپایگان با استفاده از یک دستگاه پمپ واترجت انجام می شود.پیمان شکرزاده در گفت وگو 
با خبرنگار ایمنا اظهار کرد: هر هفته شست وشــوی ۵۱۴ مخزن زباله مکانیزه و دوقلو سطح شهر 
با استفاده از یک دستگاه پمپ واتر جت انجام می شــود.وی افزود: تنظیف و شست وشو  نکردن 
مرتب سطل های زباله مکانیزه، باعث پراکندگی مواد آلوده و میکروبی در محیط شده و موجب تاثیر 

نامطلوب بر انسان و محیط زیست شهری و ایجاد منظره ناخوشایند و شرایط نامناسب می شود.
شهردار گلپایگان خاطرنشان کرد: شهرداری گلپایگان به منظور جلوگیری از هرگونه آلودگی و بیماری 
و حفظ بهداشت محیط زیست شهری که هم از نظر کیفی و هم از نظر کمی ارتباط مستقیم با سلامت 
انسان دارد، نظافت و شست وشوی مســتمر و هفتگی و گندزدایی و ضدعفونی کردن سطل های 
زباله مکانیزه را با مواد ضد عفونی کننده انجام می دهد.شکرزاده با بیان اینکه هر شب ساعت ۲۰:۰۰ 
جمع آوری زباله ها انجام می شود، ادامه داد: پیشگیری از ایجاد شیرابه و جلوگیری از پخش آلودگی 
با خروج به موقع زباله ها صورت می گیرد. امید می رود شهروندان با تفکیک زباله های تر و خشک 
و عدم رهاسازی در معابر پاکبانان زحمت کش شهرداری را یاری کنند.وی با اشاره به طرح نهضت 
آسفالت خیابان ها و کوچه های شهر گلپایگان، افزود: بلوار حسن حافظ به طول چهار هزار متر و ۲۵ 

هزار مترمربع مساحت با اعتبار بیش از پنج میلیارد تومان به صورت کامل آسفالت شد.

خبر

 رییس مرکز اورژانس پیش بیمارستانی 
دانشگاه علوم پزشکی کاشان:

مزاحمان تلفنی اورژانس، 
جان بیماران را به خطر 

می اندازند
رییس مرکــز اورژانس پیش بیمارســتانی و 
مدیریت حوادث دانشگاه علوم پزشکی کاشان 
گفت: اشغال خطوط اضطراری اورژانس توسط 
مزاحمان تلفنی باعث می شــود که بیماران و 
مصدومانی که در شرایط مرگ و زندگی هستند 
از خدمات ضروری همکاران ما محروم شوند.

حسین ریاحی در گفت وگو با ایسنا، اظهار کرد: 
مزاحمت هــای تلفنی بــرای اورژانس پیش 
بیمارستانی و دیگر سازمان های امدادی ناشی 
از نوعی اختلال شخصیت ضد اجتماعی است 
که با نقض قانون نســبت به قانــون بی توجه 
هستند.وی افزود: طبق گزارش ها، نزدیک به 
سه درصد تماس ها با اورژانس کاشان مربوط به 
مزاحمت تلفنی است که هر یک از این تماس ها 
می تواند مانع از تماس بیمار واقعی در آن بازه 
زمانی شده و مشکلات جبران ناپذیری را برای 
آنها به همراه داشته باشد.رییس مرکز اورژانس 
پیش بیمارستانی و مدیریت حوادث دانشگاه 
علوم پزشــکی کاشان با اشــاره به نام گذاری 
۲۶ شهریور به عنوان روز فوریت های پزشکی، 
تصریح کرد: ثانیه ها برای نجات جان شهروندان 
مهم است و نباید جان یک هم وطن را به دلیل 
مزاحمت به خطر بیندازیــم و اگر در این زمینه 
فرهنگ سازی نشود، شاهد اتفاقات ناگواری 
خواهیم بود که منجر به از دســت رفتن جان 
عزیزان مان می شود.وی گفت: ماموریت های 
اورژانس در شهرســتان های کاشــان و آران و 
بیدگل در شش ماه اول سال جاری نسبت به 
زمان مشابه سال قبل،۱۴ درصد افزایش داشته 
که ۶۳ درصد از ماموریت های انجام شده منجر 
به انتقال بیماران با آمبولانس به مراکز درمانی 
شــده اند.ریاحی، افزود: شــهروندان منطقه 
کاشان در نیمه نخست سال جاری بیش  از ۶۰ 
هزار تماس با مرکز ۱۱۵ داشته اند که در مقایسه 
با مدت مشابه در سال قبل، حدود چهار درصد 

افزایش داشته است.

با مسئولان

آگهی دعوت از سهامدارن محترم شرکت آژانس جهانگردی و مسافرتی پرستیژ تور )سهامی خاص(

ثبت شده به شماره 2۰82 ثبت اصفهان و شناسه ملی ۱۰26۰2۱۰۱43

بدینوسیله از کلیه سهامداران محترم شرکت دعوت بعمل می آید تا در جلسه هیئت مدیره که در ساعت ۱۱ صبح مورخ ۱۴۰۲/۰۷/۰۹ 

در محل اصفهان، میدان آزادی، ابتدای خیابان ســعادت آباد، ساختمان شماره یک، کدپســتی ۸۱۶۸۶۴۵۴۶۱ برگزار می گردد، 

حضور به هم رســانند. 

استان

وضعیت نابسامان بازاچه آستان 
آقا علی عباس بادرود؛

 هیچ مسئولی پاسخگوی 
غرفه داران نیست 

در حالی که وضعیت نابسامان بازاچه موقت آستان 
آقا علی عباس بادرود گلایه غرفــه داران را به دنبال 
داشته است، هیچ مســئولی پاسخگوی غرفه داران 
نیست.به گزارش خبرگزاری تسنیم از نطنز، وضعیت 
نابسامان بازار آســتان مقدس آقاعلی عباس)ع( 
در ایام پایانی مــاه صفر گلایه شــدید غرفه داران را 
به دنبال داشــته  و پیمانکار مربوطه نیــز تاکنون به 
تعهدات خود عمل نکرده است.متاسفانه هیچ کدام 
از مسئولان پاســخگو نیســتند و با وجود  پرداخت 
میلیون ها تومان از سوی غرفه داران اما هیچ امکاناتی 
در اختیار آنان قرار نگرفته  و هیــچ اقدامی نیز برای 
رفع مشکلات غرفه داران صورت نگرفته است.یکی 
از غرفه داران در گفت  وگو با خبرنگار تســنیم در نطنز 
با بیان اینکه ۱۰ میلیــون تومان از ما پــول گرفتند، 
اظهار داشــت: متاســفانه پیمانکار مربوطه به هیچ 
کدام از تعهدات خود عمل نکرده  و از وضعیت فعلی 
بسیار ناراضی هستیم.وی با بیان اینکه برق به عنوان 
یکی از نیازهای اساســی و زیربنایی غرفه محسوب 
می شود، افزود: گلایه خود را به مسئولان شهرستان 
نطنز، بادرود و آســتان مقدس آقا علی عباس)ع( 
اعلام کردیم و آنان قول پیگیری دادند؛ اما متاسفانه 

به هیچ کدام از تعهدات عمل نشده است.
یکی دیگر از غرفه داران مستقر در بازارچه با بیان اینکه 
نبود امکانات در این غرفه ها باعث شده تا بخشی از 
اجناس برای فروش به سرقت برود، اظهار داشت: 
سال های متعددی برای حضور در بازارچه متقاضی 

بودم و امسال بدترین وضعیت را داشت.
وی با بیان اینکه هیچ کدام از مســئولان پاسخگوی 
غرفه داران نیســتند، افزود: غرفه ها تنها داربست و 
اسکلت دارد و هیچ امکانات دیگری ندارند و همین 
موضوع موجب گلایه شــدید افرادی شده است که 
میلیون ها تومان برای حضــور در این بازارچه هزینه 

کردند.

هیات مدیره
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نگاهی به قیمت ها و مشکلات بازار نوشت افزار در آستانه سال نو تحصیلی؛

نبضبازارنوشتافزارکُندمیزند
  بازار نوشت افزار در سال های اخیر تب وتاب قابل توجهی داشــته، دفترهای ساده و چند صد 
برگ جای خود را به دفترهای فانتزی با اســامی مختلف داده اند و خرید یک جامدادی برای 
یک خانواده با خرید بسته کامل نوشت افزار خانواده ای دیگر برابری می کند، چه خوش مان بیاید یا نه، نبض 
بازار نوشت افزار در دســت کالاهای خوش آب و رنگ تر، خارجی و لوکسی اســت که به ابزاری برای رقابت در 

مدارس نیز تبدیل شده اند.

افزایش 30 درصدی قیمت ها نسبت به پارسال
به سراغ یکی از قدیمی ترین فروشندگان نوشت افزار می روم، فروشگاه مثل همیشه شلوغ است و پدر و مادرها 
در حال خرید نوشت افزارند، پدری به دنبال فلاسک شیشه ای بنفش با بند »بنتن« برای پسرش آمده و کمی 
آن طرف تر، فروشنده از تفاوت مدادرنگی ایرانی و خارجی به مادری می گوید که هر دو دختر او راهی هنرستان 
و رشته گرافیک  هستند.فروتن در گوشه ای از فروشگاه در حالی که شش دانگ حواسش به مشتری هاست؛ 
به کاهش خرید نوشت افزار نسبت به سال گذشته اشاره می کند: نسبت به سال قبل کم کم ۳۰ درصد افزایش 
قیمت داشتیم و خریدار هم کم شده، خانواده ها برای یک فرزندشان می خرند و لوازم امسال را برای سال بعد 
هم نگه می دارند، هر کسی سعی می کند یک جوری بالاخره دخل و خرجش را تنظیم کند، خانواده هایی که دو 
تا بچه دارند بیشتر برای بچه کوچک تر خرید می کنند، به قول خودشان دل بچه کوچک است و آن بزرگ تر یک 
بار خریدن و داشتن را تجربه کرده است.از دور به فروشنده ها اشاره می کند که به یکی از مشتری ها که توان خرید 
ندارد تخفیف اندکی بدهد، ادامه می دهد: الان یک سری از لوازم متوسط شامل چهار دفتر ۵۰ تا ۱۰۰ برگ، یک 
جامدادی ایرانی، مدادرنگی ایرانی، چهار تا پنج خودکار، همین تعداد هم مداد با دو تا پاک کن و یک مدادتراش 
حول وحوش ۶۴۰ تا ۶۵۰ هزار تومان می شود.فروتن معتقد است تا همین چند سال قبل کیفیت کیف ایرانی و 
خارجی تفاوت چندانی نداشت و خانواده ها با یک سوم هزینه کیف خارجی می توانستند کیف یا کوله پشتی ای 

برای دستکم چهار سال تحصیلی فرزندشان تهیه کنند. بازار کیف و کوله پشتی اما داستان خودش را دارد.

رقابت داغ کیف ایرانی و خارجی در قیمت گذاری
دستکم ۱۰ سالی است که شــاهد حضور و رقابت کیف  و کوله پشــتی های ایرانی در بازار و تمایل خانواده ها به 
خریدشان هستیم، اگرچه محصول داخلی با نام و برند خارجی به فروش می رسد اما نشان می دهد که ظرفیت 
لازم برای تولید محصول ایرانی و خوداتکایی در زمینه تولید کیف مدارس وجود دارد، مشکل اصلی این بازار نبود 
اعتماد به محصول ایرانی و مدیریت در تولید، توزیع و قیمت گذاری است.علیرضا، فروشگاه کیف و کوله پشتی 
دارد، ۱۲ سالی است که به این کار اشتغال دارد و درباره خرید کیف و کوله در آستانه بازگشایی مدارس می گوید: 
نسبت به پارسال خرید کم شــده، نزدیک ۱۲ سال است که توی همین بازار فروشــنده ام اما هیچ سالی مثل 
امسال کم رونق نبود.وی علت کاهش خرید کیف مدرســه را این گونه بیان می کند: کوله و کیف از ۶۰۰ داریم تا 
یک میلیون و ۲۰۰ هزار تومان، بیشتر هم جنس ایرانی می آوریم چون به نظرم به لحاظ کیفیت با نمونه خارجی 
تفاوت چندانی ندارد، از طرفی ترجیح می دهم جنس باکیفیت بیاورم تا مشــتری چند سال استفاده کند، اما 
این سال ها تولیدکنندگان داخلی به دلیل افزایش هزینه تولید کیف و کوله  را با قیمت بالاتر وارد بازار می کنند و 
به لحاظ قیمت گذاری در کفه ترازو با جنس خارجی برابری می کنند، خب در شرایط برابر مردم ترجیح می دهند 
با همان قیمت محصول باکیفیت بخرند، به هر حال جلب اعتماد به کالای تولید داخل ســال ها زمان می برد، 
چند سالی کیف های ایرانی به شدت مورد استقبال قرار داشتند و الان با قیمت گذاری های جدید دوباره مردم 

به سراغ جنس خارجی می روند.
علیرضا پس انداز را یکی دیگر از دلایل کاهش خرید می دانــد: قدیم کیف و لباس بچه اول به بچه های بعدی 
می رسید و به این شکل تا لباس یا کیف و کفش خراب نمی شــد دور نمی انداختند، حالا بماند که چند بار هم 
تعمیر و وصله و پینه می شد، الان هم همین طور است، یعنی خانواده ها ترجیح می دهند هزینه خرید کیف نو یا 

اضافه را صرف لباس و لوازم التحریر بچه ها کنند، یا این که پول را ذخیره کنند برای آینده همان بچه.

سوء مدیریت بازار و رانت های عجیب بازار نوشت افزار
چند خیابان آن طرف تر اول مهر عطر دیگری دارد، اگرچه از ازدحام مشــتری های ماه مهر خبری نیســت اما 
فروشگاه های بزرگ و چند طبقه میزبان کودکان و نوجوانانی هستند که از شیر مرغ تا جان آدمیزاد را در کیف 
مدرسه شان دارند.در طبقه سوم یکی از فروشگاه ها با کسی به گفت وگو می نشینیم که دستکم ۲۰ سال از عمر 
حرفه ای خود را در حوزه نشر، کتاب و نوشت افزار گذرانده و به قول قدیمی ها خاک این بازار را خورده است.فضلی 
از افزایش سه برابری قیمت برخی اقلام در سال جدید تحصیلی خبر می دهد: کاهش قیمت نداشتیم و اقلامی 
مثل دفتر و مدادرنگی باتوجه به ممنوعیت ورود کالاهای برند، قیمت های چند برابری داشــتند. شرکت های 
داخلی براساس همین ممنوعیت یک سری مداد و مدادرنگی تولید کردند.در این بین یک تولیدکننده مداد را 

با پنج شش برند متفاوت وارد بازار می کند که معمولا هم قیمت های غیرمعمول دارند.
وی به رقابت نابرابر کیف ایرانی و خارجی اشاره می کند: کیف هم از این داستان بی نصیب نبوده است. با ممنوع 
شدن واردات آن، یک سری کیف های غیرمتفرقه وارد بازار می شود و از طرفی کیف های داخلی هم که معمولا 
تنوع و کیفیت خوبی ندارند هم قیمت کیف خارجی هستند. حتی گاهی کیف خارجی مسافری وارد می شود که 
از کیف ایرانی ارزان تر است، این مسئله تعادل را به هم زده و تعدادی هم از این آشفته بازار منفعت های عجیب 

و غریبی می برند.فضلی، تامین کالا را مشکل دیگر بازار نوشت افزار عنوان می کند: شرکت ها انسجام گذشته را 
ندارند و افراد زیادی با واسطه و به صورت غیراصولی وارد این کار شده اند که باعث شده تعداد تامین کننده ها 

افزایش پیدا کند.
دلیل دیگر این آشفتگی رانت و نبود مدیریت بر بازار اســت، وی در این باره می گوید: هفته گذشته تراول ماگ 
با قیمت ۳۲۰ هزار تومان خریدم و تصادفا با عمده فروشی آشــنا شدم که همان کالا را با قیمت ۹۹ هزار تومان 
می فروشد. از این دســت اتفاق ها به این دلیل زیاد اســت که تامین کننده اول مانند سال های قبل نیست و 
محدودیت کالا در بازار وجود دارد. این مســئله باعث شــده هر فردی با یک کالا رانت خودش را داشته باشد، 

به عنوان نمونه کالای ساده ای مثل جلد آماده چسبی رانت خودش را دارد و در بازار پیدا نمی شود.
فضلی ادامه می دهد: یک زمانی تــلاش می کردیم تا در مجموعه مان انواع برند از درجــه یک ایرانی تا نمونه 
خارجی را داشته باشیم، این که تولیدکننده داخلی محصولش را با درجه بندی کیفی و قیمت مشخص روانه بازار 
نمی کند باعث شده تا انتخاب برای فروشنده سخت شود، یک نمونه آن کیف های برندی تولید داخل است که 
از دست فروش تا فروشنده های تخصصی عرضه می کنند اما قیمت آن در سال های اخیر به بیش از دو میلیون 

تومان رسیده و طبعا با قیمت کیف خارجی که کیفیت بهتری دارد قابل مقایسه نیست.
وی درباره استقبال خانواده ها از خرید مدارس در سال جدید می گوید: فاکتور ما به یک سوم نسبت به سال قبل 
رسیده، فروشگاه نسبت به شهریور گذشته خلوت شده و علت آن به کاهش توان خرید مردم برمی گردد. هزینه 
تامین پکیج مدرسه برای دوره های ابتدایی و سال های بالاتر براســاس میزان و نوع نیاز دانش آموز متفاوت 
است. به طور کلی هزینه تهیه یک سری متوسط شامل کیف معمولی، چهار تا پنج دفتر ۴۰ تا ۱۰۰ برگ، مدادرنگی 
و اقلام ضروری از یک میلیون و ۲۰۰ هزار تومان تا هشت یا ۹ میلیون تومان است. هرچه مقاطع تحصیلی بالاتر 
می رود هزینه بسته نوشت افزار ۲۰ تا ۳۰ درصد افزایش دارد، مثلا خودکار و روان نویس جایگزین مداد و اقلامی 

مثل ماشین حساب و مانند این ها جایگزین بعضی اقلام دیگر می شود.
فضلی به جامدادی های ۸۰۰ هزار تومانی و کوله های ۵ میلیون تومانی اشــاره و تاکید می کند: همه این ها به 
انتخاب افراد بستگی دارد. هنوز هم این داســتان که با افزایش قیمت کیفیت هم بیشتر می شود رایج است؛ 

اما شما دیگر نمی توانید درباره کیفیت برای مردم توضیحی داشته باشید، چون رقابت محدود شده است.
او با اشاره به اثرگذاری یک برند خاص تولیدکننده مداد و مدادرنگی بر قیمت گذاری بازار و کنترل آن می گوید: 
کارشناس تعزیرات تنها قیمت این برند را در فروشــگاه کنترل می کند چراکه برای همه شناخته شده است. 
همین الان برخی برندهای دیگر بازار به لحاظ کیفیت با این برند برابرند؛ اما اختلاف قیمتی در حدود۲۰ تا ۲۵ 
درصد دارند.یکی از امتیازهای این شــغل خرید مدت دار بود که به گفته فضلی در حال کمرنگ شــدن است: 
در این شرایط اطمینان از فروش نداریم و ما هم با مدیریت دقیق تر و بیشتری خرید می کنیم، درواقع خرید 
کمتر با تنوع پایین تر انجام و اجناس به آرامی شارژ می شــود، همان طور که شاهدید حجم و تنوع کالا نسبت 
به سال های قبل کمتر شده است، اما مهم تر از همه این مسئله است که دیگر برند خاصی نیست که ما بتوانیم 

روی آن تمرکز کنیم.
وی در پایان یادآور می شــود: زمانی پای صندوق بعضی برندها را به مشتری توصیه و ضمانت می کردیم، اما 
همان کالا در حال حاضر در بازار نیســت و به همین دلیل محصول بعضی تولیدکنندگان در بازار تک می شود و 
درنتیجه قیمت بیشتری هم دارند. همه این مسائل باعث می شود که هر سری کالا با قیمت بالاتر وارد بازار شود، 

جلوی رقابت گرفته شده و هر فرد هر طور که بخواهد می تواند سهم بازار داشته باشد.

مدیرکل راه و شهرســازی اســتان اصفهان گفت: 
احداث ۱7۰ کیلومتر باند دوم، ۳۶۰ دهانه آب رو بین 
یک تا هشت متر و ۲۸ دستگاه تقاطع غیر همسطح 
)دهانه پل از هشت متر به بالا( در قالب ۳۱ قرارداد 
فعال در حوزه راهسازی اســتان اصفهان در دست 

اجراست.
 علیرضا قــاری قرآن، مدیــرکل راه و شهرســازی

  اســتان اصفهــان در خصوص برخــی از اقدامات 

 به عمــل آمده درحــوزه راه های اســتان از ســال
  ۱۴۰۰ تــا کنــون اظهــار کــرد: ایــن اداره کل ۱۱ 
 قــرارداد اجرایــی در حوزه مهندســی و ســاخت
  را در مجمــوع بــه مبلــغ ۴۸۰ میلیــارد تومان در

 ســال ۱۴۰۰ منعقد کرد که این قراردادها شامل 7۵ 
کیلومتر احداث راه می شــد، همچنیــن ۹ قرارداد 
مطالعاتــی و نظارتی با مشــاوران منعقد شــد که 
حدود ۹ میلیارد و ۸۰۰ میلیــون تومان مجموع این 

قراردادها بود.
 وی افــزود: در همــان ســال حــدود ۶۵ کیلومتر
  بانــد دوم راه هــا پــس از تکمیل و نصــب تابلو و
  علائــم افتتاح شــد کــه مجمــوع هزینه شــده 

 برای این میــزان راه و ســه تقاطع غیرهمســطح 
۳۱۸ میلیارد تومان بود.

 مدیــرکل راه و شهرســازی اســتان اصفهــان با 
 اشــاره بــه اینکــه در ســال ۱۴۰۱ نیز ۱۲ قــرارداد
  اجرایــی بــرای احــداث بانــد دوم و ۱۱ قــرارداد
  نظارتــی منعقــد شــد، عنــوان کــرد: در ســال
  گذشــته 7۳.۵ کیلومتــر بانــد دوم و هفــت 
 دســتگاه تقاطــع غیــر همســطح در سراســر 

استان اصفهان بهره برداری شد.
وی ادامه داد: در حال حاضر این اداره کل بیش از ۳۱ 
قرارداد فعال در حوزه راهسازی دارد که مجموع این 

قراردادها ۵7۰ میلیارد تومان است.

 در راستای ارتقا راه های استان اصفهان؛

ساخت 170 کيلومتر راه دو بانده در اصفهان در دست اجراست

خبر روز

خرید 3500 تن دانه های روغنی گلرنگ در استان اصفهان
مدیرکل غلات و خدمات بازرگانی استان اصفهان گفت: تاکنون حدود ۶۰۰۰ تن دانه های روغنی گلرنگ در 
کشور توسط هشت استان خریداری شده که سهم استان اصفهان حدود ۶۰ درصد به مقدار حدود ۳۵۰۰ 
تن است.محسن ضیایی در گفت وگو با ایمنا، اظهار کرد: تاکنون حدود ۶۰۰۰ تن دانه های روغنی گلرنگ 
در کشور توسط ۸ استان خریداری شده که سهم استان اصفهان حدود ۶۰ درصد به مقدار حدود ۳۵۰۰ تن 
است.وی افزود: نرخ خرید تضمینی هر کیلو گرم دانه های روغنی گلرنگ ۲7,۰۰۰ تومان است و ارزش 
ریالی کل محموله خریداری شده در استان اصفهان حدود ۹۵ میلیارد تومان است.ضیایی گفت: خرید 
این محصول از اوایل مرداد ماه شروع و تا پایان شهریور ماه ادامه دارد و تا کنون در حدود ۶۰ درصد مطالبات 

کشاورزان گلرنگ کار پرداخت شده و مابقی آن در حال پیگیری است.

تجهیز آنتن رادار فرودگاه اصفهان به پوشش حفاظتی
شرکت دانش بنیان طرح تجهیز آنتن رادار فرودگاه شهید بهشتی به پوشش حفاظتی را اجرا کرده 
و تا چند روز آینده به بهره برداری می رسد.مدیر کل فرودگاه های استان اصفهان گفت: این طرح با 
 ATSEP نظارت کارشناســان اداره کل ارتباطات و ناوبری هوایی شرکت فرودگاه ها و متخصصان
فرودگاه اصفهان از خرداد تاکنون در دو بخش در دست اجراست که بخش نخست آن شامل نصب 
سازه های فلزی عرشــه دکل بر روی آنتن رادار تقرب و بخش دوم شامل نصب پوشش حفاظتی 

آنتن رادار است.
ابوذر ضیایی، هدف از اجرای این طــرح را محافظت از آنتن و تجهیــزات الکترونیکی و مکانیکی 
رادار های PSR و MSSR در برابر اثرات زیان بخش محیطی نظیر وزش باد های شدید، گرد وغبار، 
نور خورشید و آفتاب شدید، سرمای شدید و یخبندان و همچنین نفوذ باران، برف و رطوبت بیان کرد.

حذف و اصلاح نقاط پرحادثه اصفهان با اولویت مسیرهای پرتردد
سرپرست اداره نگهداری ابنیه فنی راه های اداره کل راهداری و حمل ونقل جاده ای استان اصفهان 
از حذف و اصلاح نقاط پرحادثه استان اصفهان با اولویت مسیرهای پرتردد خبر داد.حامد ایرج پور، 
در گفت وگو با خبرنگار فارس در اصفهان اظهار داشت: به منظور افزایش ایمنی تردد ورودی شهرک 
صنعتی دهاقان، پروژه احداث زیرگذر این شهرک در دستورکار قرار گرفت.وی افزود: این پروژه از 
آبان سال گذشته در محور شهرضا-دهاقان در جنوب استان اصفهان آغاز شده است.ایرج پور تصریح 
کرد: در این عملیات ابتدا راه دسترســی این شهرک اصلاح شــده و با احداث زیرگذر، تاکنون ۸۰ 
درصد پیشرفت فیزیکی داشته است.سرپرست اداره نگهداری ابنیه فنی راه های اداره کل راهداری 
و حمل ونقل جاده ای استان اصفهان با اشاره به اعتبار ۲۵ میلیارد ریالی این پروژه بیان کرد: پروژه 

احداث زیرگذر ورودی شهرک صنعتی دهاقان در مهرماه به بهره برداری می رسد.

رییس راهداری الیگودرز خبر داد:
احداث محور روستایی فهره الیگودرز به اسلام آباد اصفهان

رییس اداره راهداری و حمل و نقل جاده ای الیگودرز گفت: محور روستایی فهره الیگودرز به اسلام 
آباد اصفهان به طول بیش از ۴ کیلومتر احداث می شود و از این طریق راه ارتباطی دو استان لرستان 

و اصفهان برقرار خواهد شد.
 به گــزارش ایلنا، حکیــم بشــارتی در جمع خبرنــگاران اظهار کــرد: تعریض و زیرســازی محور 
 روســتایی فهره الیگودرز به اســلام آباد فریدونشــهر اصفهان به طول بیــش از ۴ کیلومتر بیش
  از ۹۰ درصد پیشــرفت فیزیکــی دارد.وی افــزود: طبق  پیگیــری هایی صورت گرفتــه مدیرکل
  راهداری و حمــل و نقل جاده ای اســتان، زیرســازی این محور بــه طــول ۳/۴ کیلومتر بیش

 از ۹۰ درصد پیشرفت فیزیکی داشته است.

کافه اقتصاد

عضو کمیســیون صنایع و معادن مجلس با بیان اینکه در حال حاضر موضوع گارانتی در کالاهایی مانند موبایل، خودرو و لوازم خانگی به معنای واقعی وجود 
ندارد، گفت: سازمان حمایت از مصرف کننده باید بر نحوه ارائه گارانتی و خدمات پس از فروش نظارت داشته باشد.

سیدجواد حسینی کیا  درباره وضعیت گارانتی و ارائه خدمات پس از فروش در کشــور برای کالاهای مختلف از جمله موبایل،اظهار کرد: آنچه در ارتقای ارائه 
خدمات پس از فروش و گارانتی نقش اساسی را ایفا می کند، انجام بازرسی های دقیق و نظرسنجی های مستمر از مشتریان است در صورتی که این موضوع 

به درستی انجام شود با افراد و شرکت های متخلف و اهمال کار برخورد مناسب می شود.
نماینده سنقر در مجلس شورای اسلامی ادامه داد: در حال حاضر موضوع گارانتی در کالاهایی مانند موبایل، خودرو و لوازم خانگی به معنای واقعی وجود ندارد 
و ریشه این مشکل را باید در نبود شفافیت وضعیت گارانتی از روز اول دانست به این معنا که قطعاتی که مشمول گارانتی می شوند، مشخص و شفاف نیستند.

وی اضافه کرد: در بسیاری موارد قطعات مصرفی مشمول گارانتی نمی شوند، در نتیجه قطعات مصرفی معمولا بی کیفیت انتخاب می شوند تا مشتری ناچار 
شود که این قطعات را در دوره های کوتاه تری تعویض کند.

 گارانتی برای موبایل، خودرو و لوازم خانگی به معنای واقعی در کشور وجود ندارد

برداشت بادام 
زمینی در آستانه 

اشرفیه
آستانه اشرفیه قطب مهم تولید 
بهترین کیفیت بــادام زمینی در 
کشور است و  بیشــترین بادام 
زمینی گیلان در این شهرســتان  

تولید می شود. 

عکس خبر

 75 درصد از تولید 
ناخالص داخلی اصفهان 
مربوط به 6 شهرستان است

رییــس روابط عمومی ســازمان مدیریت و 
برنامه ریزی اصفهان گفــت: نزدیک به 7۵ 
 )GDP(درصد از تولیــد ناخالــص داخلی
این اســتان مربوط به ۶ شهرستان اصفهان، 
مبارکه، کاشان، لنجان، برخوار و شاهین شهر 
و میمه است.به گزارش ایرنا، تولید ناخالص 
داخلــی)GDP( ارزش بازاری)پولــی( 
همــه کالاها و خدمــات نهایی تولید شــده 
در داخل مرزهای یک اســتان یا کشــور در 
یک دوره زمانی خاص اســت؛ این شاخص 
برای ســنجش رفاه یک جامعه و مقایســه 
آن با سایر جوامع توســط اقتصاددانان بکار 
گرفته می شــود.محمدرضا لعلی در گفت و 
گو با خبرنگار ایرنا افزود: بیشــترین ســهم 
شهرستان ها از تولید ناخالص داخلی استان 
به ترتیب مربوط به اصفهان با ۴۲.۳۱ درصد، 
مبارکه ۱۰.۴۴ درصد، کاشــان ۵.7۴ درصد، 
لنجان ۵.۲۳ درصد، برخــوار ۴.۹۸ درصد و 

شاهین شهر و میمه با ۴.۸۸ درصد است.
وی با بیان اینکه آخرین آمار رســمی مربوط 
به تولیــد ناخالص داخلی اســتان اصفهان 
مربوط به سال ۱۴۰۰ اســت، ادامه داد: پس 
از این شهرستان ها، بیشــترین سهم تولید 
ناخالص داخلی مربــوط به نجف آباد با ۴.۳ 
درصد و خمینی شــهر با ۳.۲۲ درصد است.

لعلی همچنین میزان تولید ناخالص داخلی 
استان اصفهان در سال ۱۴۰۰)به قیمت ثابت 
سال۱۳۹۰( را حدود ۴۳۵ هزار میلیارد ریال 
اعلام کرد و گفــت: حدود ۶ درصــد از تولید 
ناخالص داخلی کشــور مربوط به اســتان 
اصفهان است.وی خاطرنشان کرد: بیشترین 
سهم استان ها از تولید ناخالص داخلی کشور 
مربوط به تهران با ۲۵.۹۴ درصد و خوزستان 
با ۱۴.۵۴ درصد است و پس از آن استان های 
اصفهان، بوشهر و خراسان رضوی قرار دارند.

رییس حوزه ریاست و روابط عمومی سازمان 
مدیریت و برنامه ریزی اصفهان اضافه کرد: 
رشد اقتصادی این استان در سال ۱۴۰۰ نیز 

معادل ۴.۸۹ درصد بوده است.

عکس: فارس
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»کاروانسراهای ایران« ثبت جهانی شد؛

به نام تاریخ، به سوی افتخار
»کاروانسراهای ایران« شامل ۵۴ کاروانسرای تاریخی در چهل  

و پنجمین اجلاس کمیته میراث جهانی یونسکو به عنوان بیست 
و هفتمین اثر میراث فرهنگی ملموس ایران در فهرست جهانی یونسکو ثبت شد.

در نشســت عصر یکشنبه، ۲۶ شــهریور)۱۷ ســپتامبر ۲۰۲۳(، چهل وپنجمین 
اجلاس کمیته میراث جهانی یونسکو )UNESCO(، پرونده کاروانسراهای ایران 
)مجموع ۵۴ کاروانسرای تاریخی( بررســی و با تصویب اعضای کمیته به عنوان 
بیست و هفتمین میراث فرهنگی ملموس ایران در فهرست جهانی یونسکو ثبت 
شد.پرونده کاروانسراهای ایران، شــامل ۵۴ کاروانسرای تاریخی در ۲۴ استان 
کشور اســت که البته از بین صدها کاروانسرا انتخاب شده اند و در توضیح ویژگی 
های آن در پرونده آن چنین آمده است: »کاروانسراها یکی از مهم ترین اشکال 
معماری ایرانی هستند که باعث توســعه مسیرها و نیازهای مرتبط با خواسته ها 
و مقتضیات سفر شــده است. این کاروانسراها با مقایســه نقشه ۲۰۰ کاروانسرا 
انتخاب شــده اند و هیچ یک از آنها نقشــه تکراری ندارند. بنابراین مشهود است 
که کاروانســراها نتیجه و محصول خلاقیت و نبوغ معماران ایرانی در طول تاریخ 

است.«
»همچنین کاروانسراهای ایرانی مســتقیما درگیر تحولات اجتماعی، فرهنگی 
بودند، به گونه ای که تاثیر آن را در ادبیات، شــعر، نقاشــی، مینیاتور، موسیقی و 
همچنین معماری می توان دید.از نظر مقایســه، تفاوت کاروانسراهای ایرانی با 
چند نوع دیگر از کاروانســراهای موجود در خارج از ایران در شکل و نقشه است. 

زیرا به نظر می رسد نوع دیگر کاروانسراها از نمونه های اولیه ایرانی آمده است.«
دیرگچین )قم(، نوشــیروان )اصفهان(، پرند/قلعه ســنگی)رباط کریم(، رباط 
شرف )سرخس(، سنگی انجیره )اردکان(، جمال آباد )میانه(، عباس آباد تایباد 
)تایباد(، فخر داوود )نیشابور(، شیخعلی خان )شاهین شهر(، مرنجاب )آران و 
بیدگل(، امین آباد )شهررضا(، گبر آباد )قمصر(، مهیار )شهررضا(، گز )دهستان 
گز(، کوهپایه )کوهپایه(، مزینان )داورزن(، ایزدخواســت )آبــاده(، فخرآباد 
)بجستان(، سرایان )سرایان(، قصر بهرام )گرمسار(، آهوان )خاورشهر(، میامی 
)شاهرود(، عباس آباد )شاهرود(، میاندشت )شاهرود(، زین الدین )مهریز(، 
میبد )میبد(، فارسفج)تویسرکان(، خواجه نظر )جلفا(، دهدشت )دهدشت(، 
بیستون )بیســتون(، گنجعلی خان )کرمان(، گویجه بل )اهر(، خوی )خوی(، 
صائین )نیر(، تی تی )سیاهکل(، باغ شیخ )ســاوه(، زعفرانیه )سبزوار(، مهر 
)ســبزوار(؛ ینگه امام )ســاوجبلاغ(؛ بستک )بســتک(؛ براز جان )برازجان(، 
خرانق )اردکان(، آجری انجیره )یزد(، افضل )شوشتر(، نیستانک )نائین(، چاه 
کوران )راور(، چمشک )پل دختر(، رشتی )اردکان(، تاج آباد )بهار(، ده محمد 
)طبس( ، خان )خوی(، چهل پایه )طبس(، سعد السلطنه )قزوین( و رباط قلی 
)جاجرم(، ۵۴ کاروانسرا و رباطی هســتند که در پرونده کاروانسراهای ایران در 

فهرست جهانی یونسکو ثبت شدند.

نمایندگان ایکوموس، قطر، زامبیا، پادشاهی عمان، نیجریه، روسیه، هند، آفریقای 
جنوبی، مالی، یونان، اتیوپی، عربســتان سعودی، بلژیک، بلغارستان و آرژانتین 
با اشاره به تاریخچه، سازه معماری، اهمیت و جایگاه آن در سفرهای تاریخی در 
مسیرهای بیابانی، ارزش های فرهنگی از ثبت کاروانسراهای ایران حمایت کردند. 
چهل وپنجمین اجلاس کمیته میراث جهانی یونسکو از ۱۹ شهریور )۱۰ سپتامبر( 
در ریاض پایتخت عربســتان ســعودی کار خود را آغاز کرده و پرونده ۵۰ میراث 
فرهنگی و طبیعی از بیش از ۴۰ کشور جهان برای ثبت در فهرست جهانی یونسکو 
در حال بررسی است. از این تعداد، ۲۴ پرونده سهمیه اجلاس سال گذشته است 
که به دلیل بحران اوکراین به تعویق افتاد و ۲۶ پرونده مربوط به اجلاس ســال 
۲۰۲۳ است.ایران در این دور از اجلاس به جز پرونده کاروانسراها، پرونده منظر 
فرهنگی ماسوله را برای ثبت در فهرســت جهانی یونسکو پیشنهاد کرده است که 

مورد بررسی قرار خواهد گرفت.
همچنین پرونده الحاق جنگل های دیزمار به پرونده جهانی جنگل های هیرکانی در 
این دوره از اجلاس بررسی شد و طبق تصمیم کمیته مقرر شد »پرونده جنگل های 

دیزمار در قالب پرونده میراث جهانی ارسباران برای یونسکو ارسال شود.«
تا پیش از انقلاب اســلامی هیچ کدام از آثار فرهنگی، تاریخی و طبیعی کشــور 
در فهرســت میراث جهانی به ثبت نرسیده بود. در ســال ۱۳۵۸ )۱۹۷۹(سه اثر 
چغازنبیل، تخت جمشــید و میدان امــام )نقش جهان( اصفهان در فهرســت 
میراث جهانی قرار گرفت. از آن ســال به بعد در حدود ۲۴ ســال هیچ پرونده ای 
برای ثبت جهانی تشــکیل نشــد و بعد از بیــش از دو دهه، تخت ســلیمان در 
آذربایجان غربی در سال۱۳۸۲ )٢٠٠٣( و مجموعه ارگ بم کرمان ۱۳۸۲ )۲۰۰۳(

و مجموعه پاسارگاد در فارس در سال ۱۳۸۳ )٢٠٠۴( در یونسکو به ثبت جهانی 
رسید. این روند در سال های بعد ادامه پیدا کرد و گنبد سلطانیه در زنجان در سال 
۱۳۸۴ )٢٠٠۵( و محوطه بیستون در کرمانشاه در سال ۱۳۸۵ )٢۰٠۶( هفتمین و 

هشتمین اثر ملی ایران هستند که در یونسکو ثبت جهانی شده اند.
مجموعه کلیساهای آذربایجان شامل قره کلیسا، سن استپانوس و زُر زُر در سال 
۱۳۸۷ )٢٠٠٨( و سازه های آبی شوشتر در خوزستان در سال ۱۳۸۸ )٢٠٠٩( نهمین 
و دهمین آثار ثبت شده ایران هستند که در فهرست جهانی ثبت شده اند و در ادامه 
این روند در ســال ۱۳۸۹ )٢٠١٠( که ایران موفق به ثبت دو اثر در فهرست جهانی 
شد، بازار تبریز در استان آذربایجان شــرقی و بقعه شیخ صفی الدین اردبیلی در 
استان اردبیل به دلیل ویژگی های معماری و تاریخی در حافظه جهانی قرار گرفت.

با ثبت مجموعه باغ های ایرانی شامل ۹ باغ پاســارگاد در مرودشت فارس، باغ 
ارم شیراز، چهل ستون اصفهان، باغ فین کاشان، عباس آباد بهشهر، باغ شاهزاده 
کرمان، اکبریه بیرجند، باغ دولت آباد یزد و پهلوان پور مهریز یزد در ســال ۱۳۹۰ 
)٢٠١١(، مســجد جامع اصفهان و برج گنبد قابوس در گلســتان در سال ۱۳۹۱ 
)٢٠١٢( و مجموعه فرهنگی تاریخی )کاخ( گلستان تهران سال ۱۳۹۲ )٢٠١٣(، 

در یونسکو تعداد آثار جهانی ایران در طول ۳۵ سال پس از پیروزی انقلاب اسلامی 
به ۱۶ اثر رسید.

شهر سوخته در سیستان و بلوچستان که در سال ۱۳۹۳ )٢٠١۴( در یونسکو به ثبت 
رسید و بلافاصله در سال بعد منظر فرهنگی روستای میمند در کرمان و محوطه 
باستانی شوش در استان خوزستان در ســال ۱۳۹۴ )٢٠١۵( به فهرست جهانی 

یونسکو ملحق شدند.
در سال ۱۳۹۵ )٢٠١۶( ایران موفق به ثبت دو اثر ارزشمند ملی در فهرست جهانی 
یونسکو شــد، در پرونده اول بیابان لوت که در پهنه استان های کرمان، خراسان 
جنوبی و سیستان و بلوچستان قرار دارد جایگاه جهانی پیدا کرد؛ دومین پرونده ای 
که در سال ۱۳۹۵ )٢٠١۶( از ایران در حافظه جهانی یونسکو به ثبت رسید، مجموعه 
۱۱ رشــته قنات و کاریز ایرانی شــامل قصبه گناباد، بلده فردوس، باغ زارچ یزد، 
حسن آباد مهریز، آسیاب آبی میرزانصرا...مهریز، گوهرریز جوپار کرمان، دوقلوهای 
اکبرآباد و قاسم آباد بروات، مون اردســتان، وزوان میمه و مزدآباد اصفهان که از 
قدیمی ترین و عجیب ترین سیستم های آبرســانی جهان و شاهکار معماری و 

مهندسی ایرانی است.
ثبت شهر تاریخی یزد به عنوان نخستین شهر تاریخی ایران در سال ۱۳۹۶ )٢٠١٧(، 
چشم انداز باستان شناسی ساسانی فارس در سال ۱۳۹۷ )٢٠١٨( و جنگل های 
هیرکانی در اســتان های گلســتان، مازندران، گیلان و ســمنان در سال ۱۳۹۸ 
)٢٠١٩(، سه اثر ارزشمندی است که در سال های پیش از شیوع کرونا در یونسکو 
به ثبت رسید و فروکش کردن کرونا، منظر فرهنگی اورامانات/ هورامان در منطقه 
کرمانشاه و کردستان و راه آهن سراسری ایران در سال ۱۴۰۰ )۲۰۲۱( در فهرست 

جهانی یونسکو قرار گرفتند.

در حالی بخش ثبت شده »جنگل های هیرکانی« به عنوان میراث جهانی یونسکو گسترش یافت که به گفته یک 
پژوهشگر حوزه محیط زیست و منابع طبیعی لزوم حفاظت بیشتر از این منطقه و توجه به ارزش های غیربازاری و 
غیراقتصادی آن احساس می شود. به گزارش ایسنا روز ۲۶ شهریورماه یونسکو در صفحه خود در شبکه اجتماعی 
X  با تبریک به ایران و جمهوری آذربایجان اعلام کرد سایت الحاقی جنگل های هیرکانی در فهرست میراث جهانی 
یونسکو ثبت شده است.در حالی این اتفاق افتاد که جنگل های هیرکانی در ۱۴ تیرماه سال ۹۸ برابر با ۱۰ جولای 
۲۰۱۹، در چهل و سومین گردهمایی جهانی یونسکو در فهرست میراث جهانی طبیعی یونسکو به نام ایران و جمهوری 
آذربایجان ثبت شده بود.مصطفی نوری،پژوهشگر حوزه محیط زیست و منابع طبیعی  درباره اهمیت ثبت جنگل ها 
به عنوان میراث جهانی یونسکو به ایســنا گفت: معمولا  جنگل هایی که ثبت جهانی می شوند، گونه های خاص و 
متعدد جانوری یا مجموعه اکوسیستمی متمایزی نسبت به جنگل های مجاور دارند بنابراین این جنگل ها باید 
بیشتر حفاظت شــوند و این کار ضرورت هایی را می طلبد.این مدرس دانشگاه تاکید کرد: زمانی که جنگلی ثبت 
جهانی می شود، ما در برابر جامعه جهانی متعهد به انجام مراقبت و حفاظت بیشتر می شویم و باید سعی کنیم ضمن 

حفظ گونه های موجود در جهت افزایش تعداد آن ها عمل کنیم، به گونه ای که با زادآوری بیشتر حتی به ذخیره گاه 
گونه تبدیل شود و در نقاطی که دارای اقلیم و خاک مشابه هستند بتوانیم تعداد آن ها را افزایش دهیم.وی درباره 
افزایش تعداد گردشگران در پی ثبت یک منطقه حفاظت شده به عنوان میراث جهانی و وجود نگرانی هایی مبنی 
بر آسیب رسیدن به محیط زیست منطقه گفت: گردشگری در جنگل های حفاظت شده معنای متفاوتی نسبت به 
گردشگری در سایر نقاط دارد. نوعی گردشگری به عنوان طبیعت گردی وجود دارد. در طبیعت گردی اجازه استفاده 
از وسایل نقلیه را نداریم و ایجاد معبر برای خودروها ممنوع است. طبیعت گردی مزایای خاصی دارد که باید به آن ها 
هم بپردازیم.نوری اضافه کرد: لازم است در جهت معرفی بهتر منابع طبیعی و جنگل ها عمل کنیم و جایگاه واقعی 
آن ها را به مردم جهان نشان دهیم. طبیعت گردی می تواند به معرفی مطلوب تر گونه های منطقه کمک کند و موجب 
شود که حمایت بیشتر جامعه جهانی را به دست آوریم  بنابراین طبیعت گردی در جنگل هایی که منظر حفاظتی دارند 
با گردشگری متداول تفاوت دارد. در طبیعت گردی با رعایت کلیه اصول حفاظتی این فرصت ایجاد می شود که بدون 
آسیب رساندن به جنگل ها امکان بازدید از آن ها فراهم شود و از منظر تفرجگاهی بصری و تبلیغی و ترویجی برای 

توجه بیشتر به جنگل از این اکوسیستم بهره برده شود.این مدرس دانشگاه درباره ضرورت جلوگیری از اقداماتی 
مانند قاچاق چوب در جنگل های هیرکانی به عنوان یکی از میراث جهانی یونسکو گفت: جنگل های ایران نیاز به 
حفاظت بیشتری دارد و در حال حاضر به درستی مورد بهره برداری  قرار نمی گیرند. در واقع نگاه موجود در کشور به 
منابع طبیعی، نگاه واقعی نیست چون ارزش های غیر بازاری و غیر اقتصادی قابل مبادله آن به جامعه ما به درستی 
معرفی نشده است و مردم ارزش های غیربازاری آن را به درستی نمی شناسند. به عنوان نمونه جنگل را با چوب قابل 
قطع کردن آن می شناسند، در حالی که جنگل تولیدکننده آب، اکسیژن و جذب کننده گرد و غبار است. زیبایی بصری 
ایجاد می کند و موجب متعادل شدن اقلیم می شود. انواع حیوانات موثر در تولید محصول مانند زنبور را می توان 
در آن پرورش داد علاوه بر آن جنگل برای حفظ خاک بسیار بااهمیت است ؛اما کمتر به این ارزش ها پرداخته شده 
است.نوری در پایان تاکید کرد: در صورتی که بتوانیم هم حفاظت را افزایش دهیم و هم طبیعت گردی محقق شود، 
این ارزش ها را می توانیم بیشــتر معرفی کنیم ضمن اینکه پس از ثبت جهانی قادر خواهیم بود از دانش فنی و 

اعتبارات جامعه جهانی برای حفاظت از جنگل ها بهره بیشتری ببریم.

گسترش بخش ثبت شده »جنگل های هیرکانی« و ضرورت حفاظت بیشتر

مفاد آراء
6/211 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي و 

اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي
برابر راي شــماره 140260302026008993 مورخ 1402/06/07 موضوع قانون تعيين 
تکليف وضعيت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي اداره ثبت 
اسناد و املاک شمال اصفهان  تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي مالکيت آقاي محمد 
حسين ایزدپناهی به شناسنامه شماره 2796 کدملي 1288235283 صادره فرزند علی اکبر 
نسبت به ششدانگ یکباب خانه به مساحت 97/48 متر مربع قسمتی از پلاک 13900 اصلي 
واقع در اصفهان بخش 5 اداره ثبت اسناد و املاک شــمال اصفهان مباعيه نامه عادی مع 
الواسطه از مالکيت رسمی اشرف مسعود صدری موضوع سند 2338- 1324/08/21 دفتر 

67 اصفهان 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي شود در صورتي که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از تاریخ انتشار 
اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسليم و پس از اخذ رسيد، ظرف مدت 
یک ماه از تاریخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایي تقدیم نمایند. بدیهي 
اســت در صورت انقضاي مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکيت 

صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/06/13
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/06/28

م الف: 1560644 موسوي رئيس اداره ثبت اسناد و املاک شمال اصفهان 
مفاد آراء

6/212 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي و 
اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي

 برابر آرا صــادره هيات هــاي موضوع قانــون تعيين تکليــف وضعيت ثبتــي اراضي و 
ســاختمان هاي فاقد سند رســمي مســتقر در واحد ثبتي منطقه غرب اصفهان تصرفات 
مالکانه و بلامعارض متقاضيان محرز گرديده است لذا مشخصات متقاضيان و املاک مورد 
 تقاضا به شــرح زير به منظور اطلاع عمومي در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي شود . 
 در صورتي که اشخاص نســبت به صدور ســند مالکيت متقاضيان اعتراضي داشته باشند 
مي توانند از تاريخ انتشــار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و 
املاک تسليم و پس از اخذ رسيد ظرف مدت يکماه از تاريخ تسليم اعتراض دادخواست خود 

را به مرجع قضايي تقديم نمايد. 
رديف 1- برابر راي شــماره 10825  مورخ 1402/06/08 هيات اول مالکيت خانم کلثوم 
تنانی به شناسنامه شماره 167 کدملي 1840810092 صادره از ايذه فرزند مريد در ششدانگ 
يکباب ساختمان به مساحت 140/45 متر مربع پلاک شماره 81  فرعی از 25 اصلي واقع در 

اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک غرب اصفهان سند 32356 مورخ 97/12/26 دفترخانه 
371 اصفهان تائيد و محرز گرديده است.

تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/06/28                 
 تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/07/12

م الف: 1568951  شهرياري رئيس منطقه ثبت اسناد و املاک غرب اصفهان
مفاد آراء

6/213 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي و 
اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي

برابر راي شــماره 140260302026007387 - 1402/05/16 هيات اول موضوع قانون 
تعيين تکليف وضعيت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي اداره 
ثبت اسناد و املاک شمال اصفهان  تصرفات مالکانه بلامعارض مالکيت آقاي رضا بابائی 
به شناسنامه شماره 326 کدملي 1289064342 صادره اصفهان فرزند حسن در ششدانگ 
یکباب ساختمان به مساحت 75 متر  مربع پلاک شماره 268 فرعی از 452  اصلي واقع در 
اصفهان بخش 16 اداره ثبت اسناد و املاک شــمال اصفهان  بموجب سند 18072 مورخ 

1396/12/25 دفتر 348
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي شود در صورتي که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از تاریخ انتشار 
اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسليم و پس از اخذ رسيد، ظرف مدت 
یک ماه از تاریخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایي تقدیم نمایند. بدیهي 
اســت در صورت انقضاي مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکيت 

صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/06/28
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/07/12

م الف: 1569216 موسوي رئيس اداره ثبت اسناد و املاک شمال اصفهان 
مفاد آراء

6/214 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي و 
اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي

و   1402/06/13 مورخــه   140260302023000574 شــماره  راي  برابــر 
140260203023000630 مورخه 1402/06/22  هيات اول موضوع قانون تعيين تکليف 
وضعيت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي اداره ثبت اسناد و 
املاک مرکزي اصفهان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي آقاي اکبر فخر فرزند حسنعلی 
بشماره شناسنامه 38724 صادره اصفهان و خانم زهره مطيع فرزند رضا بشماره شناسنامه 
35455 صادره اصفهان از در يک باب خانه مسکونی به  مساحت 484/96 متر مربع مجزی 
شده از پلاک 18 فرعی از 5486  اصلي واقع در بخش 4  ثبت مرکزی اصفهان محرز گرديده 

است.
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي شود در صورتي که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از تاريخ انتشار 
اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت تسليم و پس از اخذ رسيد، ظرف مدت 
يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضايي تقديم نمايند. بديهي 
اســت د رصورت انقضاي مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکيت 

صادرخواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/06/28
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/07/12

م الف: 1569228 حســين زماني علويجه رئيس منطقه ثبت اسناد و املاک مرکزي 
اصفهان   

مفاد آراء
6/215 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیين نامه اجرایي قانون تعيين تکليف وضعيت 

ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي
برابر آراء صادره هيئت موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد 
سند رسمي مســتقر در واحد ثبتي باغبهادران تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضي ذیل 
محرز گردیده است. لذا مشخصات متقاضي واملاک مورد تقاضا به شرح زیر به منظور اطلاع 
عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز در روزنامه هاي تعيين شده توسط اداره فرهنگ و ارشاد 
اسلامي لنجان آگهي ميشود در صورتي که اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضي 
اعتراضي داشته باشند، مي توانند از تاریخ انتشار اولين آگهي به مدت 2 ماه اعتراض خود را به 
اداره ثبت اسناد و املاک باغبهادران تسليم و پس از اخذ رسيد، ظرف مدت یک ماه از تاریخ 
تسليم اعتراض، دادخواســت خود را به مرجع قضایي تقدیم نمایند. بدیهي است در صورت 

انقضاي مدت مذکور و عدم وصول اعتراض، طبق مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد. 
1- راي شــماره 140260302253000073 مورخ 1402/05/16 آقای خداداد محمدی 
آیدغميشــی فرزند باباخان نسبت به سه دانگ مشاع از  ششــدانگ یکبابخانه به مساحت 
292/50 متر مربع مفروزی از پلاک 261- اصلي واقع در آیدغميش بخش 9 ثبت اصفهان 

خریداري شده با واسطه از مالک رسمي باباخان محمدی آیدغميشی
2- راي شماره 140260302253000074 مورخ 1402/05/16 خانم زهره مهدی خشوئی 
فرزند علی نسبت به سه دانگ مشاع از  ششدانگ یکبابخانه به مساحت 292/50 متر مربع 
مفروزی از پلاک 261- اصلي واقع در آیدغميش بخش 9 ثبت اصفهان خریداري شــده با 

واسطه از مالک رسمي باباخان محمدی  آیدغميشی
تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/06/28
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/07/12

م الف: 1569186 حسين عينی سرپرست اداره ثبت اسناد و املاک باغبهادران

اجرای قرار تحریرترکه
6/216 بدینوســيله اعلام می نماید به موجب درخواست سيد عليرضا واقعی به طرفيت 
مریم السادات و زهرا سادات و فرشته ســادات و زینب السادات و فرزانه سادات و زهره 
سادات و منير سادات و مصطفی وسيد امير حسين و سيد محمود رضا و  مهری سادات 
و سيد مجتبی همگی واقعی  قرار تحریر ترکه مرحوم رضا واقعی و فخرالسادات فرشته 
نجات  طی شماره 0100626  در شورای حل اختلاف صادر و وقت اجرای قرار ساعت 
10 صبح روز دوشنبه مورخ 1402/08/08 تعيين گردیده اســت . لذا از  ورثه یا نماینده 
قانونی آنها، بســتانکاران و مدیونين به متوفی و کسان دیگری که حقی بر ترکه متوفی 
دارند دعوت می شــود در موعد مذکور در محل این شــورا واقع در شهرستان اصفهان 
 به آدرس ارباب حاضر شــوند.عدم حضور مدعویــن، مانع اجرای قــرار نخواهد بود.  

م الف: 1561892  شعبه 20 حقوقی شورای حل اختلاف اصفهان
ابلاغ

6/217 کارفرمــای محترم شــرکت فرش ســامان  با کــد تامين اجتماعــی کارگاه 
6912370004   به اطلاع می رســاند درخواســت بازنشســتگی پيش از موعد  آقای 
بهزاد علی پور  از کارکنان آن کارگاه در کميته بررســی مشــاغل ســخت و زيان آور 
استان اصفهان مطرح و شغل مورد درخواســت نامبرده )بافنده (  بر اساس رای کميته 
بدوی استانی موضوع ماده 8 آئين نامه اجرايی مشــاغل سخت و زيان آور که در تاريخ 
1402/05/26 برگزار گرديده، با اکثريت آراء در گروه الف سخت و زيان آور شناخته شد. 
اين آگهی بمنزله ابلاغ رای صادره اســت و مهلت اعتراض به تصميم مذکور از تاريخ 
درج آگهی به مدت 15روز اداری می باشــد در صورت اعتراض جهت تکميل فرم 4 به 
دبيرخانه مشاغل سخت و زيان آور واقع در اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان 
 اصفهان مراجعه گردد.  م الف: 1568913  اداره کل تعــاون، کار و رفاه اجتماعی

 استان اصفهان
تحدید حدود اختصاصی

6/218 چون تحديد حدود ششدانگ يک باب دامداری پلاک ثبتی 2273  فرعی از  16 
اصلی واقع در  بخش 6  حوزه ثبت خوانسار که طبق سوابق و پرونده ثبتی  به نام  حسن 
هوشــنگی فرزند باقر در جريان ثبت اســت و عمليات تحديد حدود قانونی آن به عمل 
نيامده است. اينک بنا به دستور قسمت اخير ماده 15 قانون ثبت و طبق تقاضای نامبرده 
تحديد حدود پلاک مرقوم در روز يک شنبه مورخ 1402/07/23 ساعت 9 صبح در محل 
شروع و به عمل خواهد آمد، لذا به موجب اين آگهی به کليه مجاورين اخطار می گردد که 
در روز و ساعت مقرر در اين آگهی در محل حضور يابند و اعتراضات مالکين يا مجاورين 
مطابق ماده 20 قانون ثبت از تاريخ تنظيم صورت مجلس تحديدی تا 30 روز پذيرفته 

خواهد شد.   تاريخ انتشار: 1402/06/28  
 م الف: 1533541 حبيب اکبري رئيس ثبت اسناد و املاک خوانسار

 9 کاروانسرای استان اصفهان
 ثبت جهانی شد

9 کاروانسرای تاریخی استان اصفهان در نشست یونسکو که در ریاض 
برگزار شد، ثبت جهانی شدند.به گزارش ایرنا در چهل و پنجمین نشست 
کمیته میراث جهانی سازمان علمی و تحقیقاتی ملل متحد ))یونسکو(( 
که در شــهر ریاض، پایتخت کشور عربســتان در حال برگزاری است، 
پرونده 54 کاروانســرای ایرانی مطرح و این آثار ارزشمند تاریخی به 
عنوان بیست و هفتمین اثر تاریخی و طبیعی ایران در فهرست میراث 
بشری به ثبت ملی رسید.به گزارش ایرنا به نقل از روابط سازمان میراث 
فرهنگی، گردشــگری و صنایع دســتی اســتان اصفهان، حمید رضا 
محققیان، مدیرکل میراث فرهنگی اســتان اصفهان در همین راستا 
گفت: با توجه به برنامــه ریزی های به عمل آمده و تشــکیل پرونده 
کاروانسراهای استان طی سال های139۷ و 1398 تعداد 9 کاروانسرای 
استان به ثبت جهانی رســیدند.وی گفت: کاروانسراهای نوشیروان 
)اصفهان(، گز )دهســتان گز(، امین آباد )شهرضا(، مرنجاب )آران و 
بیدگل(، نیستانک )نایین(، کوهپایه )کوهپایه(، گبرآباد )قمصر(، مهیار 
)شهرضا( و شیخعلی خان )شاهین شهر( در فهرست میراث جهانی به 
ثبت رسیدند.به گفته وی، در این میان بیشترین تعداد کاروانسراهای 

ثبت جهانی متعلق به استان اصفهان است.



رییس پلیس مبــارزه با مواد مخــدر فرماندهی 
انتظامی استان اصفهان از دستگیری سه سوادگر 
مرگ و کشف بیش از ۳۷ کیلوگرم مواد افیونی از 
نوع تریاک در عملیــات هماهنگ ماموران پلیس 

خبر داد.
به گزارش ایمنا و بــه نقل از پایگاه اطلاع رســانی 
پلیس، ســرهنگ احمــد نیکبخت، اظهــار کرد: 
ماموران پلیــس مبارزه بــا موادمخدر اســتان با 

انجام اقدامات تخصصی و با اشــراف اطلاعاتی به 
سرنخ هایی از حمل و جابه جایی محموله ای مواد 
افیونی توسط سه قاچاقچی با دو دستگاه خودرو 
سواری مطلع شدند و بررسی موضوع را در دستور 

کار خود قرار داند.
وی افزود: تیم های اطلاعاتی و عملیاتی پلیس با 
کنترل یکی از محورهای مواصلاتی در شهرســتان 
سمیرم، ســرانجام دو خودرو حامل مواد مخدر را 
شناســایی کردند و به صورت نامحســوس تحت 

کنترل و رصد خود قرار دادند.
رییس پلیس مبارزه با مواد مخدر استان اصفهان 

تصریح کرد: در نهایت در یک عملیات هماهنگ و 
منسجم پلیســی، خودروهای حامل مواد افیونی 
توقیف و در بررســی دقیق از آنها، مقدار ۳۷ کیلو و 
۶۷۰ گرم تریاک که به طرز ماهرانه ای در خودروها 

جاساز شده بود کشف شد.
وی با اشــاره بــه توقیف دو دســتگاه خــودرو و 
دستگیری سه سوداگر مرگ در عملیات ماموران 
پلیس این فرماندهی، خاطرنشــان کرد: ماموران 
انتظامــی شــبانه روز در حال خدمت رســانی به 
شــهروندان هســتند و هرگز اجــازه نخواهند داد 
مخلان آرامش عمومی به اهداف شوم خود برسند.

رییس پلیس مبارزه با مواد مخدر اصفهان خبر داد:

دستگیری ۳ سوداگر مرگ و کشف ۳۷ کیلوگرم 
تریاک

اهدای ۱۵ هزار نوشت 
افزار به دانش آموزان 
نیازمند استان فارس

آیین اهدای ۱۵ هزار نوشــت افزار 
ایرانی بــه دانش آموزان اســتان 
فارس با حضور ســردار باســتان، 
فرمانده بسیج دانش آموزی کشور 
و سردار بوعلی، فرمانده سپاه فجر 
فارس و جمعی از مدیران در شیراز 

برگزار شد.

ارائه خدمت درمانی دندان پزشکی به شهروندان اصفهانی
رییس دانشکده دندانپزشکی دانشگاه علوم پزشکی اصفهان گفت:پذیرش بیمار و ارائه ۱۱ خدمت 

درمانی دندان پزشکی با تعرفه دولتی برای شهروندان فراهم شد.
رییس دانشکده دندانپزشکی دانشگاه علوم پزشکی اصفهان گفت: پذیرش بیمار و ارائه ۱۱ خدمت 
درمانی تا ۱۵ مهرماه فراهم شــده است.دکتر رضوی افزود:۶۵ پزشــک متخصص در این طرح 
خدمات شناسایی، معاینه بیماران، عصب کشی، ترمیم، پرتز های دندانی، درمان ریشه وبیماری 
لثه و جراحی را ارائــه می دهند.وی گفت: با توجه به گران بودن قیمت خدمات دندانپزشــکی در 
بخش های خصوصی، دانشکده دندانپزشکی زمینه ارائه این خدمات را با قیمت دولتی برای اقشار 
مختلف جامعه به ویژه گروه های کم درآمد با هدف افزایش ســلامت دهان و دندان شهروندان 
اصفهانی فراهم کرده اســت.به گفته وی، مراجعان می توانند برای دریافت نوبت با شماره تلفن 

۳۳۰۳۳۹۵۰ و یا سایت nobat.mui.ac.ir اقدام کنند.

بازگشایی مدارس از اول مهر
مدارس استان اصفهان شنبه اول مهر فعالیت آموزشی و پرورشی خود را آغاز خواهند کرد. رییس 
اداره اطلاع رسانی و روابط عمومی اداره کل آموزش و پرورش استان اصفهان گفت: مراسم نمادین 
زنگ آغاز ســال تحصیلی اول مهر ماه در یکی از مدارس عادی دولتی نواحی کمتر برخوردار شــهر 
اصفهان با حضور مسئولان استانی به صدا در خواهد آمد.جلال سلمانی افزود: شعار امسال مهرماه 
مدارس، مدرسه قوی، ایران قوی است و شعار بازگشایی مدارس استان نیز مهر و مهرورزی نبوی 
به مناسبت ایام با سعادت میلاد نبی مکرم اســلام )ص( نام گذاری شده است.وی گفت: جشن 
شــکوفه ها ویژه دانش آموزان پایه اول و همچنین جشــن جوانه ها ویژه دانش آموزان پایه هفتم 
در روز چهارشنبه ٢٩ شــهریور در مدارس ابتدایی و متوسطه سراسر اســتان اصفهان برگزار خواهد 
شد.بیش از ۵ هزار و ۶۰۰ مدرسه در استان اصفهان میزبان حدود یک میلیون دانش آموز از ابتدای 

مهر خواهند بود.
 

تولد چهارمین چهار قلو در شهر اصفهان
چهارمین چهار قلو های امسال استان در شهر اصفهان متولد شدند.فرشته جوزی مادر ۲۴ ساله 
این خانواده که یک پسر ســه ســال و نیم به نام مهدی یار دارد در دومین زایمان خود با بارداری 
طبیعی صاحب سه نوزاد پســر و یک دختر شــد.مونس کازرونی زاده، متخصص زنان و زایمان 
گفت:این خانم با بارداری پرخطر در سن ۳۱ هفته و سه روز به روش سزارین زایمان کرد که حالش 
هم اکنون مساعد است.زهره بدیعی، فوق تخصص نوزادان، وزن سه نوزاد از بین این چهارقلو ها 
را بین ۱۳۴۰تا ۱۴۰۰گرم و نوزاد دیگر را ۱۰۶۰ گرم بیان کرد و گفت: وضع تنفســی سه قلو ها پایدار 
و از دستگاه جدا شده و تغذیه شان را با شیر مادر شــروع کرده اند.احسان حیدری پدر ۳۲ ساله 
خانواده هم که طلبه است آرزویش اذان گفتن رهبر معظم انقلاب در گوش علی سان، علی صدرا 

و علی رادو فاطمه آلا است.
مادر چهارقلو ها هم از خیران تقاضای کمک به ویژه برای پرداخت هزینه های بستری نوزادان در 
بخش مراقبت های ویژه را دارد.محسن ســلیمانی، رییس بیمارستانی در اصفهان که چهارقلو ها 
در آن به دنیا آمده است هم با بیان اینکه از ابتدای سال تاکنون هزارو ۹۶ نوزاددر این بیمارستان 
متولد شده اند، گفت: آمار تولد ها در مقایسه با مدت مشــابه پارسال ۲ تا ۵ درصد افزایش یافته 
و آمــار چندقلوزایی هم با افزایش موارد روبه رو بوده اســت.علاوه برحمایت های بهزیســتی به 
خانواده های دارای فرزند چند قلو مثل اعطای مســتمری ماهانه تا ســن ۶ ســالگی نوزادان و 
تسهیلات خوداشتغالی تا سقف ۳۰۰ میلیون تومان، براساس قانون حمایت از خانواده و جوانی 
جمعیت هم، تسهیلات فرزندآوری مطابق ماده ۱۰/ مســکن رایگان حداکثر ۲۰۰ مترمربعی طبق 

ماده ۴ و تخفیف مالیاتی ۱۵ درصدی به ازای هر فرزند مطابق ماده ۱۸ تعلق می گیرد.

عکس خبر

خبر روزبا مسئولان

ظرفیت های دفاع مقدس 
استان اصفهان در کشور 

کم نظیر  ا ست
فرمانده ســپاه حضرت صاحب الزمان)عج( 
استان اصفهان با بیان اینکه ظرفیت های دفاع 
مقدس استان اصفهان در کشور کم نظیر  ا ست، 
گفت: یکی از راه های شکست دشمن باشکوه 
برگزار کردن مناســبت های ملی و مذهبی در 
کشور اســت. به گزارش خبرگزاری تسنیم از 
اصفهان، ســردار ســرتیپ پاســدار مجتبی 
فدا در جلســه ســتاد هماهنگی برنامه های 
فرهنگی شهرستان اصفهان با اشاره به حماسه 
مردم اصفهان در تدفین شــهدای ۲۵ آبان به 
عنوان یکی از برگ های افتخارآمیز این شــهر 
در دوران دفــاع مقدس بر ضــرورت برگزاری 
باشکوه مراسم بزرگداشت هفته دفاع مقدس 
تاکید کــرد.وی ادامــه داد: ظرفیت های دفاع 
مقدس استان اصفهان در کشور کم نظیر است 
و با توجه به تاکید رییس ســتاد کل نیروهای 
مسلح بر برگزاری باشکوه این هفته، خواستار 
به کارگیری همــه ظرفیت های اســتان برای 
بزرگداشت این هفته هســتیم.فرمانده سپاه 
حضرت صاحب الزمان )عج( استان اصفهان 
گفت: باید هر آنچه در توان داریم در بزرگداشت 
مناسبت های ملی و مذهبی اعم از هفته دفاع 
مقدس، ایام ســوگواری پیامبــر اکرم)ص(، 
شهادت امام حسن مجتبی)ع(، شهادت امام 
رضا)ع(، هفته وحــدت و ... به کار ببندیم.این 
یادگار دوران دفاع مقدس با اشاره به این که اهل 
بیت )ع( بر ضرورت شادی کردن در ایام شادی 
ایشــان تاکید کرده اند، گفت: یکی از شــبهات 
دشمنان علیه اسلام این است که این دین، دین 
گریه اســت لذا باید با بزرگداشت جشن هایی 
مانند میلاد پیامبر اسلام این شبهه را باطل کنیم.

سیدمحمدحسین امامی، معاون خادم یاری 
کانون های خدمت رضوی اصفهان، نیز عنوان 
کرد: همزمان با سالروز شــهادت امام رضا 
)ع( اجتماع مردمــی از میدان فیض مقابل 
نگارســتان امام خمینی)ره( آغــاز و قافله 
عزاداری به سمت گلســتان شهدا به حرکت 
در آمد که این برنامه با سخنرانی رییس کل 

دادگستری استان  همراه بود.

رییس پلیس راه فرماندهی انتظامی استان اصفهان از افزایش ۲۰ درصدی تصادفات جاده ای این استان در ماه جاری خبر داد.به گزارش خبرگزاری تسنیم از 
اصفهان، سرهنگ اصغر زارع با اشاره به افزایش آمار تصادفات جاده ای استان در شهریور ماه امسال اظهار داشت: میزان تصادفات جاده ای استان در شهریور ماه 
امسال حدود ۲۰ درصد نسبت به مدت مشابه سال گذشته افزایش داشته اســت.وی با بیان اینکه میزان تصادفات جاده ای استان اصفهان در پنج ماه نخست 
سال نیز افزایش داشته است، افزود: به طور کلی میزان تصادفات برون شهری استان وضعیت خوبی ندارد و امیدواریم که این وضعیت کنترل شود و شهروندان 
اصول ایمنی را رعایت کنند تا میزان حوادث در راه های برون  شهری استان کاهش یابد.رئیس پلیس راه فرماندهی انتظامی استان خاطرنشان کرد: ما در روزهای 
پایانی شهریور ماه هستیم و با توجه به اتمام فصل تعطیلات، اکثر مسافران در حال بازگشت به شــهرهای خود هستند و به همین دلیل میزان ترددهای برون 
شهری افزایش یافته و ورودی های کلان شهر اصفهان با تراکم ترافیک مواجه اســت.وی ادامه داد: در حال حاضر سه دسته مسافر در راه های مواصلاتی استان 
تردد دارند؛ بخشی از مسافران درون استان تردد می کنند و مبدأ و مقصد آنها جزو مناطق استان است؛ بخش دیگری از مسافران در حال عبور از استان اصفهان 

هستند و بخشی هم مقصد آنها یکی از شهرهای استان اصفهان است که امروز بیشتر با گروه آخر مواجه هستیم.

افزایش ۲۰ درصدی تصادفات جاده ای اصفهان در شهریور ماه
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کدهایارتفاعیکهخطآسماناصفهانرابهخطرمیاندازد؛

شاخ غول فساد و رانت می شکند؟
تعداد طبقات مجاز برای هر ساختمان در پروانه صادره از سوی شهرداری مشخص می شود؛ با  

توجه به راه اندازی سامانه اصنو، تلاش شد که این اقدام در نصف جهان به صورت الکترونیکی 
انجام شود که یکی از زیرساخت های آن نظام ارتفاعی اســت، بنابراین تلاش شد با دریافت مصوبه کمیسیون 
ماده ۵، به  نتیجه مناسبی برسد.نظام ارتفاعی شهرها، همان تعداد طبقات مجازی است که در پروانه ساختمانی 
درج می شود و مالک طبق آن برای احداث ساختمان ساختمان اقدام می کند؛ شهرداری به عنوان متولی صدور 
پروانه ساختمانی بر این موضوع نظارت دارد.شهرداری اصفهان از ســال ها قبل برای صدور الکترونیکی پروانه 
ساختمانی تلاش می کرد و از ابتدای تیرماه سال گذشته بود که صدور پروانه ساختمانی در اصفهان تحویل سامانه 
اصنو شد؛ با توجه به این موضوع باید ارتفاع مجاز ساختمان ها در هر پهنه ای در سامانه بارگذاری می شد تا کمترین 
میزان مراجعه شهروندان به مناطق شهرداری اتفاق بیفتد و شعار »در خانه پروانه بگیرید« نیز محقق شود.تلاش 
شهرداری در همین راستا در حال انجام بود و برای چند منطقه نیز طرح دقیق سازی ارتفاعات مجوز کمیسیون 

ماده ۵ به عنوان کمیسیون ذی صلاح دریافت شده است.

شهرداری اصفهان طرح پیشنهادی خود را به صورت گذربندی تدوین و به کمیسیون ماده ۵ ارسال کرده است
رسول میرباقری، رییس کمیسیون عمران، شهرسازی و معماری شورای اسلامی شهر اصفهان می گوید: موضوع 

دقیق سازی ارتفاعات، از سال های قبل نیز در شهرداری اصفهان مسبوق به سابقه بوده است.
وی می افزاید: اختلاف نظری بین طرح تفصیلی و طرح بازنگری شهر اصفهان که حوالی سال ۱۳۹۱ ابلاغ شده 
است، وجود داشت و در طول زمان نیز پروانه ساختمانی برای پلاک ها طبق نظر مدیران مناطق صادر شده است.

رییس کمیسیون عمران، شهرسازی و معماری شورای اسلامی شهر اصفهان خاطرنشان می کند: شرکت مشاور 
طرح تفصیلی، کد ارتفاعی شهر اصفهان را به صورت پهنه ای دیده بود که گاهی به دلیل مشرفیت و سایه اندازی ملک 
شمالی، عرض گذر و مساحت پلاک، مشکل ساز بود، بنابراین شهرداری لاجرم به سمت دقیق سازی ارتفاعات 

رفت و مصوبات کمیسیون ماده ۵ برای این طرح در مناطق هفت و ۱۲ دریافت شد.
وی ادامه می دهد: یکی از ایراداتی که از سوی کمیسیون ماده ۵ مطرح شد، این بود که اگر بخواهیم دقیق سازی 
ارتفاعات را انجام دهیم، سرانه های خدماتی نیز مورد توجه باشد که شهرداری اصفهان طرح پیشنهادی خود را 
به صورت گذربندی تدوین و به این کمیسیون ارسال کرد و در جلسات کارگروه امور زیربنایی به طرح تبدیل شد، 
اما خروجی از آن ندیده ایم و امیدواریم با پیگیری مسئولان شهری، دقیق سازی ارتفاعات انجام شود.میرباقری 
تصریح می کند: در صورت تحقق دقیق سازی ارتفاعات، به سمت الکترونیکی شدن فرایند صدور پروانه ساختمانی 
می رویم و حتی خریدار با استعلام از شهرداری، کد ارتفاعی آن را دریافت خواهد کرد، زیرا در حال حاضر ممکن 
است مقداری بی عدالتی وجود داشته باشد و تناقض و نارضایتی هایی بین شهروندان به وجود می آید.وی ادامه 
می دهد: به رغم اینکه قرار بود تحقق دقیق سازی کد ارتفاعی تا پایان اردیبهشت ماه انجام شود، اما مواردی از آن 
روی زمین مانده است و شهرداری و شهروندان که می خواستند از فرصت های خود استفاده کنند، در بلاتکلیفی 

هستند.

»دقیق سازی ارتفاعات« با هدف حذف امضاهای طلایی و مقابله با فساد و رانت ها
وحید مهدویان، معاون شهرســازی و معماری شــهردار اصفهان در گفت وگو با خبرنگار ایمنا می گوید: یکی از 
فرآیندهایی که در شهرداری اصفهان از سال ۱۳۸۰ تاکنون اتفاق می افتاد، تشکیل شورایی تحت عنوان »شورای 
ویژه شهرسازی« بود که به استناد آن بسیاری از پلاک هایی که درخواســت کدهای مازاد ارتفاعی بر طرح های 

مصوب بود، تایید می شد و ملاک عمل در مناطق پانزده گانه شهرداری اصفهان قرار می گرفت.
وی می افزاید: با توجه به رویکرد دوره ششم مدیریت شــهری برای حذف امضاهای طلایی و مقابله با فساد و 
رانت هایی از این قبیل، شهرداری اصفهان طرحی تحت عنوان »دقیق ســازی ارتفاعات« را آماده کرد و نوزدهم 
دی ماه ۱۴۰۰ با حضور معاون شهرسازی و معماری وزارت راه و شهرسازی ارائه شد که طبق آن بافت های جدید 
_بافت های تاریخی به دلیل مسائل هویتی مشمول افزایش ارتفاع نمی شود و بافت های فرسوده نیز ضوابط خود 
را دارد_ از نظر ساخت وسازها و ارتفاعات بررسی شد و در مجموع شش هزار هکتار با حفظ سرانه جمعیتی در طرح 

جامع به عنوان سند بالادستی و سرانه خدماتی، اصلاحی روی ارتفاعات آن انجام شد.
معاون شهرسازی و معماری شهردار اصفهان خاطرنشان می کند: یعنی با رعایت ضوابط و مقررات شهرسازی 
از نظر عرض گذر و مساحت پلاک، در نقاطی که ظرفیت افزایش ارتفاع وجود داشت، کد ارتفاعی را ارتقا دادیم و 
در پهنه هایی که به دلیل محدودیت عرض گذر، مساحت پلاک و از این قبیل موارد، امکان افزایش ارتفاع وجود 
نداشت، کد ارتفاعی پهنه کاهش یافت؛ در واقع رویکرد کاهشی و افزایشی با توجه به شکل گیری ساختمان ها در 
سال های اخیر، برای شش هزار هکتار بافت جدید شهری با هدف تولید مسکن با توجه به رویکرد دولت در راستای 
سرمایه گذاری روی این حوزه انجام شد.وی ادامه می دهد: طرح دقیق ســازی ارتفاعات بر اساس طرح های 
بالادستی، ضوابط و مقررات شهرسازی همچون رعایت ایمنی و موارد آتش نشانی تهیه شد و از ششم خردادماه 
۱۴۰۱، در جلسات دفتر فنی استانداری اصفهان با حضور نمایندگان شهرداری، اداره کل راه و شهرسازی، استانداری، 
آموزش و پرورش و دانشگاه علوم پزشکی به صورت منطقه به منطقه مورد بررسی قرار گرفت و تایید شد و سپس 
برای تصویب به کمیسیون ماده ۵ ارسال شد.مهدویان با بیان اینکه تهیه طرح دقیق سازی موجب شد بر اساس 
نیازهای موجود شهر و رعایت این ضوابط و مقررات، بتوانیم تعادلی در حوزه ساخت وساز و ارتفاعات ساختمان 
ایجاد کنیم، اضافه می کند: فرآیند قانونی اینگونه است که طرح ها پس از تصویب کمیسیون ماده ۵ لازم الاجرا 
خواهد بود که این طرح از سوی دبیرخانه در جلسه این کمیسیون مطرح نشد و موجب معطلی آن شد.وی ادامه 
می دهد: پانزدهم بهمن ماه سال گذشته جلسه ای در دفتر استاندار با حضور رییس شورای اسلامی شهر و شهردار 
اصفهان، مدیرکل راه و شهرسازی و معاون امور عمرانی استانداری برگزار و مقرر شد طرح دقیق سازی ارتفاعات 
تا پایان فروردین ماه امسال فرآیند قانونی خود را در کمیسیون ماده ۵ طی کند و تعیین تکلیف شود؛ البته این 
اقدام تا پایان مهلت مقرر انجام نشد و به رغم »دستور استاندار اصفهان« موضوع در این کمیسیون مطرح نشد که 
موجب ایجاد بلاتکلیفی شد.معاون شهرسازی و معماری شهردار اصفهان تاکید می کند: در واقع روال ۲۰ ساله ای 
در شهرداری وجود داشت که بدون مصوبه کمیسیون ماده ۵، تصمیم گیری های داخلی انجام و پروانه ساختمانی 
خلاف صادر می شد که برای قانون مند کردن این فرآیند، طرحی تحت عنوان دقیق سازی ارتفاعات تهیه شد اما 
مصوبه از این کمیسیون مصوب دریافت نکرد.وی اضافه می کند: رویکرد کاهشی و افزایشی با توجه به شکل گیری 
ساختمان ها در ســال های اخیر که در اصفهان مطرح شده بود، هشتم خردادماه ســال جاری در شورای عالی 
شهرسازی و معماری رسید و مدل »بازتنظیم نظام پهنه بندی تراکم ساختمان« مطرح و به تمام استان ها ابلاغ 
شد که استان ها نیز با استفاده از این مدل در حال بازبینی نظام پهنه بندی ارتفاعات با هدف تولید مسکن هستند.

مهدویان تصریح می کند: همچنین به شهرداری اعلام شد که به صورت گذرهای شکل گرفته طرح را تهیه و ارسال 
کند که ۱۹۷ مکاتبه در همین رابطه با دبیرخانه کمیسیون ماده ۵ انجام شد، اما این موارد در جلسات کمیسیون 
مطرح نشد.وی اضافه می کند: در حال حاضر ملاک عمل شهرداری، ضوابط و مقررات و به طور مشخص، ارتفاعات 
مصوب بازنگری طرح جامع شهر اصفهان ۱۳۹۳ اســت و درخواســت داریم مدل »بازتنظیم نظام پهنه بندی 
تراکم ساختمان« در کمیســیون ماده ۵ مورد بازبینی قرار گیرد.معاون شهرسازی و معماری شهردار اصفهان با 

بیان اینکه مدل بازتنظیم نظام پهنه بندی تراکم ساختمان، مدلی فنی و قانون مند است که توسط شورای عالی 
شهرسازی و معماری مصوب شده و باید توسط کمیسیون ماده ۵ تصویب و بن بست ایجاد شده تعیین تکلیف 
شود، تاکید می کند: شــهرداری اصفهان در قالب های منطقه ای، گذربندی و پهنه ای به استناد مدل »بازتنظیم 
نظام پهنه بندی تراکم ساختمان« طرحی را آماده سازی و به این کمیسیون ارائه کرده است و در صورت تصویب 
آن، موضوع ارتفاعات در بستری به طور کامل قانونی، حل و فصل خواهد شد و پاسخگویی منطقی، قانون مند و 
بر اساس واقعیت شهر به متقاضیان خواهیم داشت.وی ادامه می دهد: برای تهیه طرح دقیق سازی ارتفاعات، 
پهنه های بافت فرسوده و بافت تاریخی و پهنه هایی _همچون سپاهان شهر و شهرک شهید کشوری_ که مصوبات 
مورد خود را دارد حذف شده است و از کل ۲۴ هزار هکتار محدوده شهر اصفهان، حدود شش هزار هکتار شناسایی 

و دقیق سازی شد تا تعادلی بین ارتفاعات ایجاد شود.

بازنگری نظام ارتفاعی طرح تفصیلی شهر اصفهان برای مبارزه با فساد و دلالی
عبدالرســول جان نثاری، کارشــناس حوزه مســکن می گوید: در طرح تفصیلی شــهر، نظام ارتفاعی برای 

ساختمان ها تعریف شده تا مشخص باشد هر پهنه چه کد ارتفاعی داشته باشد.
وی با بیان اینکه در طول زمان، تخلفات و تغییراتی در نظام ارتفاعی ساختمان ها در شهرداری وجود داشته و 
دوره های مختلف نیز این اتفاقات رخ می داده است، افزود: رویکرد خوبی که در شورای اسلامی شهر اصفهان، 
به ویژه دوره ششــم وجود دارد، این است که برای مبارزه با فســاد، دلالی و زیاده خواهی ها همچون پول های 
ناسالم که »علی قاسم زاده« شهردار اصفهان مطرح کرد، بازنگری نظام ارتفاعی طرح تفصیلی شهر و دریافت 

مصوبه آن و بارگذاری این اطلاعات بر بستر سامانه اصنو را در اختیار شهروندان قرار دهیم.
کارشناس حوزه مسکن با بیان اینکه شــهرداری اصفهان و اداره کل راه و شهرســازی از نظر نظام ارتفاعی به 
هماهنگی مناسبی نرسیدند، خاطرنشان می کند: گفته می شود این نظام ارتفاعی برای تعدادی از مناطق شهر 

مصوب یا تایید شده است که باید بپرسیم سایر مناطق چه وضعیتی دارد؟
به گزارش ایمنا، پس از گذشت حدود ۱۴ ماه از راه اندازی سامانه اصنو، هنوز هم ضعف های این سامانه برای 
شهروندان دردســرهایی را ایجاد می کند که البته فعالیت و تلاش مسئولان شهری بر رفع این دغدغه ها بوده 
است.با تکمیل فرآیند تصویب طرح پیشنهادی شهرداری اصفهان در زمینه نظام ارتفاعی شهر، بخش زیادی 
از فرآیند صدور پروانه ساختمانی الکترونیک می شود و به صورت قانون مدارانه و شفاف، کد ارتفاعی ملک به 

شهروند اعلام خواهد شد.

جامعه



انفجار بمب نقل و انتقالات لیگ بسکتبال؛

 ستاره NBA در ایران
تیم بسکتبال شهرداری گرگان با سنتر مطرح سال های قبل لیگ NBA قرارداد بست.به گزارش ایسنا، تیم بسکتبال شهرداری گرگان، قهرمان سه دوره گذشته 
سوپرلیگ بسکتبال ایران، در ادامه خریدهای بزرگ خود این بار با جذب ستاره آمریکایی که سابقه سال ها حضور در NBA را دارد، بمب نقل و انتقالات فصل جدید 
سوپر لیگ ایران را در گرگان منفجر کرد.»نرول پله« سنتر ۲۰۸ سانتیمتری ۳۰ ساله، سال ها سابقه حضور در تیم های مطرحی همچون فیلادلفیا سونی سیکسرز، 
بروکلین نتز، ساکرامنتو کینگز، نیویورک نیکز و یوتا جز در لیگ NBA را در کارنامه خود دارد تا به این ترتیب، یکی از بزرگ ترین ستاره های آمریکایی باشد که در 
لیگ ایران دست به توپ می شود.شهرداری گرگان که پس از پنج سال »پری پتی« گارد راس و ستاره آمریکایی خود را از دست داده بود،  این ستاره ۳۰ ساله را 
به عنوان بازیکن آمریکایی جدید و در پست ۵، به خدمت گرفت.هدایت تیم شهرداری گرگان در فصل پیش روی سوپر لیگ را مصطفی هاشمی بر عهده دارد و 
قهرمان ایران باید در فصل پیش رو، در رقابت های سوپر لیگ غرب آسیا هم شرکت کند.گفته می شود که یک بازیکن خارجی دیگر هم توسط گرگانی ها جذب 

شود که در آن صورت، می توان این تیم را همچنان مدعی اصلی کسب عنوان قهرمانی در لیگ ایران و همچنین سوپر لیگ غرب آسیا دانست.
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سرمربی رئال مادرید:

تحمل کردن قدرت ما برای حریفان سخت است
ســرمربی رئال مادرید بعد از پنجمین پیروزی پیاپی در لالیگا به ستایش از عملکرد شاگردانش 
به ویژه خوسلو پرداخت.به گزارش ایسنا و به نقل از مارکا، رئال مادرید در هفته پنجم رقابت های 
لالیگا به مصاف رئال سوسیداد رفت و توانســت با نتیجه ۲ بر یک به پیروزی دست پیدا کند تا با 
۱۵ امتیاز به صدر جدول رده بندی برگردد.کارلو آنچلوتی در نشســت خبری بعد از بازی گفت: در 
۵ بازی ای که به میدان  رفته ایم در سه بازی گل اول را دریافت کردیم ؛اما به بازی برگشتیم و این 
نشان خوبی است. با این حال باید این مشکل را برطرف کنیم و اجازه ندهیم که دروازه ما باز شود.

او ادامه داد: برابر حریفی بازی کردیم که فوتبال زیبا را در دستور کار خود قرار داده بود. ما در این 
بازی انضباط تاکتیکی داشتیم و این کار را برای حریف سخت کرد. ما قدرتی داریم که تحمل آن 
برای حریفان سخت است.آنچلوتی درباره والورده و خوســلو گفت: والورده بازیکن بسیار مهمی 
برای ماست. ما بازیکنان بســیار خوبی در این پست داریم. والورده، خوسلو، مودریچ و رودریگو؛ 
همه این بازیکنان قدرت گلزنی بالایی دارند. خوســلو هم بازیکن بسیار باکیفیت و خوبی است. 
بازیکنی دیگر با توانایی های او نداریم و باید بگویم که ایــن بازیکن در کارهای هجومی می تواند 
کمک زیادی به ما بکند.سرمربی ایتالیایی رئال مادرید در پایان گفت: دریافت گل های زود هنگام 
مشکلی اســت که باید آن را در بازی های بعدی برطرف  کنیم. ما در کارهای هجومی بسیار خوب 

هستیم و گل هایی که به ثمر می رسانیم اصلا تصادفی نیستند.
 

تکذیب شد: »بلینگام« باعث جدایی ستاره جنجالی نشد
خوزه بوردالاس، سرمربی ختافه، صحبت هایش درباره نقش جود بلینگام در انتقال میسون گرینوود به 
این باشگاه را تکذیب کرد.گرینوود پس از اتهاماتی که در زمینه ضرب و شتم و آزار جنسی نامزدش به او وارد 
شده بود دیگر نتوانست به حضورش در منچستریونایتد ادامه دهد. مدیران این باشگاه با انتشار بیانیه ای 
از قطع همکاری با این بازیکن خبر دادند و او در ســاعات پایانی پنجره نقل و انتقالات تصمیم گرفت با 
امضای قراردادی قرضی راهی ختافه شود تا پس از مدتی طولانی بار دیگر به مستطیل سبز برگردد. این 
تصمیم در حالی گرفته شد که بسیاری معتقد بودند مقصد بعدی او لیگ عربستان است. هرچند صحبتی 
از علاقه باشگاه رم به او هم مطرح شده بود؛ اما در نهایت این ختافه بود که موفق شد نظر او را جلب کند. 
بوردالاس چند روز قبل مدعی شده بود که مشورت با بلینگام باعث شده که این ستاره جنجالی یونایتد 
چنین تصمیمی بگیرد. در واقع او گفته بود که بلینگام به او تاکید کرده که بهتر است راهی لیگ اسپانیا شود 
و بازی در آن را تجربه کرد. اتلتیک خبر داده که اطرافیان این ستاره رئال به شدت از این اظهارنظر ناراحت و 
آزرده خاطر شده اند و از سرمربی ختافه خواسته اند که آن را تکذیب و حقیقت را به صورت علنی اعلام کند. 

 

بحران در رئال: این ستاره با دست شکسته بازی کرد!
فدریکو والورده، ستاره رئال مادرید، تایید کرد که با دســت شکسته در بازی برابر رئال سوسیداد حاضر 
شده است.به گزارش »ورزش سه«، رئال مادرید در چارچوب رقابت های هفته پنجم لالیگا در ورزشگاه 
سانتیاگو برنابئو میزبان رئال سوســیداد بود و موفق شــد با نتیجه ۱-۲ این تیم را شکست دهد. تیم 
مهمان خیلی زود موفق شــد دروازه رئال را باز کند؛ اما این پیروزی پابرجا نماند و این والورده بود که با 
 شوتی زیبا توانست بازی را به تساوی بکشاند و خوســلو هم با ضربه سری تماشایی گل دوم تیمش را 
به ثمر رساند. باندپیچی دست والورده یکی از مواردی بود که در طول این بازی توجه بسیاری از هواداران 
رئال را به خود جلب کرد و گمانه زنی هایی درباره مصدومیت او زده شد که پس از پایان این دیدار توسط 
خودش تایید شد. این ســتاره اروگوئه ای رئال در این باره گفت:» دســتم؟ من با شکستگی و ترک در 
دستم بازی کردم. این اتفاق در تمرینات رخ داد. سعی کردم یکی از بازیکنان را بگیرم و دستم به شدت 
آسیب داد. احساس درد زیادی داشتم اما می توانستم بازی کنم و به همین دلیل تصمیم گرفتم 

در میدان حاضر شوم.«

 در جست وجوی پاسخ مهم ترین سوال ورزش ایران؛

چرا»یزدانی«حریف»تیلور«نمیشود؟

 این یکی از مهم ترین رقابت های تاریخ کشتی است؛ 
حسن یزدانی ۲۸ ساله مقابل دیوید تیلور ۳۲ ساله. 

تیلور مقابل حســن یزدانی و موفقیــت چندباره این با پیروزی دیوید 
کشتی گیر آمریکایی در برابر نابغه ایرانی کشــتی جهان، این سوال در 
ذهن برخی از هواداران حسن یزدانی ایجاد شده که چه اتفاقی رخ داده 
که یزدانی به جز یک  بار هرگز موفق نشده تیلور را در رقابت های مختلفی 
که مقابل او قرار گرفته، شکست بدهد؟ سوال مهم این است که آیا تیلور 
یک کشتی گیر شکست ناپذیر و یک قهرمان دست نیافتنی است یا باز هم 

می شود به موفقیت پهلوان محبوب ایرانی امیدوار بود؟
یزدانی، قهرمان یــک دوره از رقابت های المپیک )ریو ۲۰۱۶( و ســه بار 
قهرمان جهان است و چهار نقره جهانی به دست آورده است. او همچنین 
یک برنز از مسابقات ۲۰۱۸ بوداپســت دارد و به جز یکی از این مدال ها 
)۲۰۱۵ لاس وگاس( همه شکست هایش مقابل دیوید تیلور رقم خورده 
است. این چهارمین شکست او در یک میدان بین المللی بزرگ )المپیک 
و جهانی( مقابل حریف آمریکایی بود و جالب اینکه تیلور در هر چهار دوره 

مدال طلا را بر گردن خود انداخته است.
کشتی گیر آمریکایی در نبرد با یزدانی اغلب با شکل تهاجمی تری رقابت 
کرده و در تلاش بوده به هر نحوی که می تواند به پای حسن برسد و او را 
خاک کند؛ کاری که در مسابقه یکشنبه شب، حداقل سه بار از طرف او به 
نمایش درآمد و ۹ امتیاز به دست آمده او ناشی از همین تاکتیک اولیه 
کشتی بود.تیلور کمی ایستاتر اما با گاردی کاملا بسته و با حالتی شبیه به 
یک گربه روی تشک نیم خیز بود و هر بار اراده کرد، پای یزدانی را در آغوش 
گرفت. جالب اینکه در هر سه مرتبه یزدانی به جای مقابله با تیلور سعی 
کرد با کنده کشی و بدل زدن پا را از دست تیلور خارج کند که یک  بار پنج 
امتیاز از دســت داد و در مرتبه بعدی نیز ضمن از دست دادن دو امتیاز 
خاک شدن تا مرز ضربه فنی پیش رفت که سوت پایان مسابقه به دادش 

رسید و البته شاید هم پشتش با تشک آشنا شد.
او یک بار دیگر هم در وقت دوم پس از دادن پا به تیلور ســعی کرد روی 
پشت او فرود بیاید و کمر او را در دست بگیرد و روی او فن بزند که تیلور به 
سادگی حسن را به زیر کشیده و خاکش کرد و دو امتیاز دیگر به امتیازات 
خود اضافه کرد.البته او چند بار دیگر هم برای رســیدن به پای حســن 
تلاش کرد، اما یزدانی با خیمه های سنگین مانع از امتیازگیری توسط او 
شد. با این حال مثل رقابت های جهانی دوره قبل، آنچه که در روی تشک 
اتفاق افتاد نمایش برتر تیلور، نرسیدن دســت های حسن به پای او و 
البته درست برعکس یک خم دو خم دادن های حسن یزدانی به حریف 
آمریکایی اش بود؛ چیزی که شگرد او است و در همه مسابقات جهانی 
به سادگی آن را اجرا کرده و اغلب کشــتی هایش را پیش از وقت اول به 

پایان می رساند .
نکته مهم این اســت که تا همین دوره امیدهای بیشتری برای پیروزی 
روی حســن یزدانی بود و او به تنهایی بار تیم ملی کشتی آزاد ایران را به 
دوش می کشید، اما با شکست او در این رقابت دو نفره در مرتبه پایین تری 
نسبت به حریف آمریکایی قرار می گیرد و شاید هم این مسئله باعث شود 

از سال آینده و در رقابت های المپیک پاریس، که احتمالا سومین فینال 
پیاپی یزدانی و دومین فینال متوالی تیلور خواهد بود، شــرایط به نوعی 
متفاوت برای یزدانی پیش برود و او با ذهنی آرام تر و خونسردتر از گذشته 
به دیدار تیلوری برود که قطعا پس از کمی استراحت دوباره خود را آماده 
حضوری قدرتمند و حداکثری در رقابت های المپیک پاریس خواهد کرد 
تا تبدیل به کشتی گیر تاریخ کشور آمریکا بشود که در دو المپیک متوالی 

مدال طلا می گیرد.
برای ما که باختن یزدانی همیشــه تلخ و ناراحت کننده و غیرقابل هضم 
است هم این فرصتی برای پذیرفتن برتری حریف و انسانی تر نگاه کردن 
به ماجراست. اینکه شاید از بدشانسی یزدانی است که ستاره ای مثل تیلور 
در وزن او ظهور کرده که به سختی می شود از پس او برآمد. این مسئله ای 
اســت که در رقابت های ورزشــی اتفاق می افتد و گاهی بــا وجود همه 
شایستگی ها، یک حریف را نمی توانید شکست بدهید، که این موضوع 
برای خیلی از قهرمان های تاریخی کشور ما اتفاق افتاده است. به خصوص 

که تیلور نشان داده یکی از استثناهای ورزش کشتی تلقی می شود .
با این حال نوع کار یزدانی و ضعف هایی که او در مسابقات قبلی خود در 
دورهای مقدماتی نشان داده بود مطابق پیش بینی ها به ضررش تمام 
شد و در شرایطی که گزارشگر تلویزیون تاکید داشت که حسن نباید پا را 
در اختیار حریف قرار دهد و بعد از این اتفاق اقدام به اجرای فن کند، این 

سناریو دقیقا در فینال تکرار شد تا او شکستی تلخ را مقابل تیلور تجربه کند. 
همچنین در طول مسابقات، یزدانی کمتر اقدام به انجام یک فن خاص 
کرد . شگرد کشتی او به مرور تبدیل به پیش انداز، زیر کتف زدن، بیرون 
راندن حریف از تشک و خاک کردن شده و با همین حرکت است که او از 
رقبای خود امتیاز می گیرد؛ در حالی که تیلور از نظر اجرای فن شرایط به 
مراتب بهتری از یزدانی در کشتی هایش دارد و به اصطلاح مسابقاتش 

تماشایی تر از پهلوان ما می شود.
اینها نکاتی است که قطعا در طول دوران آماده سازی امسال مورد توجه 
کادرفنی بوده، اما در نهایت نتیجه روی تشک تعیین می شود و کشتی گیر 
قوی تر در اغلب اوقات برنده است؛ کشتی گیری که جسارت حمله کردن 
و توان فن زدن را داشته باشد. در مسابقات حساس امسال باز هم این 
نکته را لمس کردیم که سطح قهرمانی با نمایش های محتاطانه و حساب 

و کتاب و چیزهایی از این دست جور درنمی آید. 
آن کشــتی گیری در اغلب اوزان مدال طلا را به خود اختصاص داده که 
یک نفس حمله کرده و چیزی را برای قضا و قدر و اتفاقات نگذاشته است. 
کمااینکه امیرحسین زارع مقابل تمام حریفان نامدار و سرسخت خود با 
همین روش برنده شــد و وقتی در نهایت مقابل دوربین ها این ژست را 
می گرفت که تاج را به من بدهید، همه باور داشتند او با شایستگی قهرمان 

جدید سنگین وزن دنیاست و شایسته این عنوان طلایی.

خبر روز

من نبودم حسن یزدانی تا ابد طلا می برد؛

ادعای بزرگ تیلور: من برترین کشتی گیر تاریخم!
این گفتگویی از دیوید تیلور در میسکدزون برگزاری مسابقات کشتی جهانی است.

به گزارش ورزش سه، ستاره مســابقات کشــتی جهان، دیوید تیلور، در بلگراد با نتیجه ای عالی 
حسن یزدانی را شکست داد و چهارمین مدال طلای خود را به گردن آویخت. تیلور در یک گفت و 
گوی بسیار خواندنی از دوره پرانگیزه رقابتش با حســن یزدانی گفته است و اینکه خود را برترین 
کشتی گیر تاریخ می داند؛ ادعای بزرگی که به زبان آوردنش از سوی او قطعا با واکنش هایی مواجه 
خواهد شــد .با این حال تیلور نه تنها یک قهرمان ممتاز، بلکه یک انسان قابل احترام نیز هست؛ 

به صحبت هایش درباره خانواده و البته نگاه مهربانانه اش به حسن یزدانی خوب دقت کنید:

 هیچ حسی بهتر از این نیست
هیچ حســی بهتر از رکوردی که زدم، نیســت. من حس قدردانی دارم. وقتی جوان هستی، فکر 
می کنی همه کارها را خودت انجام می دهی و به تنهایی از پس همه چیز برمی آیی اما الان که تیمم 
را در کنارم دارم، خوب هستم و در بهترین حالت قرار دارم و به خاطر داشتن همه آنها سپاسگزارم. 

من بدون این سیستم ورزشی، همسرم و دخترانم اینجا نبودم.

 دخترم گفت می خواهم همیشه قهرمان باشی
دخترم ورزش می کند و روز اول مدالش را به من داد و گفت دلم می خواهد این مدال را داشــته 
باشی و هر روز به آن نگاه کنی و همیشه قهرمان باشــی . دختر دیگرم تازه دو ساله شده و از روی 
سکوها من را تشــویق می کند. آنها نمی دانند چیزی که من به دست آورده ام، چه عظمتی دارد و 
درکی از آن ندارند اما من هر روز دلم برای آنها تنگ می شود. در واقع این کار را به خاطر آنها انجام 
می دهم و می خواهم به من افتخار کنند که این شجاعت و توانایی را دارم. هر کسی این شانس 
را ندارد که کاری را که من انجام می دهم، هر ســال در این تشک کشــتی و در این مسابقات مهم 

انجام بدهد.

 یزدانی استاد این دوئل است
مسابقه با حسن یزدانی به شکل وحشتناکی سخت است. همه چیز خیلی تغییر کرده و وقتی که 
من کشتی را شروع کردم، جنگ ما مثل یک بازی هفت تیر کشی بود. اما تخصص او همین است 
و روز به روز هم بهتر می شود. انگار غریزه ذاتی او این است و استاد این دوئل تن به تن است. هر 
چه که زمان جلوتر رفته، این آدم حساب شده تر کشتی می گیرد و توانسته یک جاهایی از من بهتر 

شود. من واقعا مجبور شدم تغییراتی در کشتی خودم ایجاد کنم.

 بدون او انگیزه ای برای بهتر شدن نداشتم
شما معمولا چنین جوی را در هر مسابقه ای نمی بینید. برای ما در ایالت پنسیلوانیا این جو وجود 
دارد و این موضوع در یک صحنه جهانی تکرار می شــود . همه ما از جاهــای مختلف دنیا به اینجا 
آمده ایم و من واقعا قدردان هستم که بخشــی از این اتفاق هستم. همچنین بابت حضور حسن 
یزدانی هم قدردان هستم که من را هل می دهد تا بهتر شوم. اگر به خاطر یزدانی نبود، من انگیزه ای 

نداشتم که مدام خودم را بهتر کنم. او هر روز کاری می کند که خودم را بهتر کنم و از او ممنونم.

 اگر نبودم، او 10 مدال جهانی می گرفت 
من آدم رقابت دوستی هستم و سعی می کنم همواره در زندگی ام این حس رقابتی را داشته باشم. 
این داستان که هر بار به فینال می رسم باید با حسن یزدانی رقابت کنم، خیلی مسئله مهمی است، 
چون اگر من نبودم، این آدم تمام کشتی هایش را می برد و حداقل ۱۰ مدال طلای جهانی داشت. 
بدون من تا ابد می توانســت قهرمان شود. امیدوارم همیشه حســن یزدانی عضوی از این اتفاق 

باشد که برای من رخ می دهد.

مستطیل سبز

 »هاشمی« وزیر ورزش
 و جوانان شد

نماینــدگان مجلــس شــورای اســلامی به 
»کیومرث هاشمی« برای تصدی وزارت ورزش 

و جوانان رای اعتماد دادند.
به گــزارش خبرنگار پارلمانی ایرنا، در جلســه 
علنی روز دوشنبه ۲۷شهریورماه مجلس شورای 
اسلامی، بررسی رای اعتماد به وزیر پیشنهادی 
ورزش و جوانــان در دســتور کار صحن علنی 

مجلس قرار گرفت .
»کیومرث هاشــمی « با  ۱۶۷ رای موافق، ۵۷ 
رای مخالف، ۱۲ رای ممتنع،  یک رای باطله، از 
مجموع ۲۳۷ نماینده حاضر رای اعتماد گرفت 

و به عنوان وزیر ورزش و جوانان انتخاب شد.
به گزارش ایرنا، معاون پارلمانی رییس جمهور 
)۲۰ شهریورماه( از ارسال نامه آیت ا... رییسی به 
رییس مجلس شورای اسلامی مبنی بر معرفی 
»کیومرث هاشمی« به عنوان وزیر پیشنهادی 

ورزش و جوانان خبر داد.
از جمله سوابق هاشــمی در حوزه ورزش می 
توان به »معاون ورزش قهرمانــی و حرفه ای 
سازمان تربیت بدنی«، »معاون تربیت بدنی و 
سلامت وزارت آموزش و پرورش«، »سرپرست 
فدراســیون فوتبــال«،» رییــس کمیته ملی 
المپیک جمهوری اسلامی ایران«، »عضو هیئت 
رییسه شورای المپیک آسیا« ،» نایب رییس 
فدراسیون فوتبال مدارس آســیا«، » نماینده 
ورزشی جمهوری اســلامی ایران در یونسکو«، 
» رییس امور مجامع فدراسیون های ورزشی 
کشور« و همچنین مدیر کل تربیت بدنی در دو 

استان همدان و یزد اشاره کرد.
در نامــه رییس جمهــور به رییــس مجلس 
همچنین علاوه بر سوابق اجرایی و مدیریتی، 
برنامه های وزیر پیشنهادی نیز در ۸ فصل ارائه 
شده که شامل » ســاماندهی امور جوانان«، » 
توســعه ورزش همگانی«، »حمایت و تقویت 
ورزش تربیتــی«، » توســعه و ارتقای ورزش 
قهرمانی«، » ســاماندهی و گسترش ورزش 
حرفه ای«،  »ترویج فرهنگ، اخلاق و معنویت 
در ورزش«، » توسعه و تقویت ورزش بانوان« 
و » توسعه متناسب و متوازن زیرساخت های 

ورزش« است.

فوتبال جهان

عکس خبر

کریستیانو 
رونالدو در 

فرودگاه امام 
خمینی )ره(

رییس فدراســیون ژیمناســتیک در نشست خبری 
خود قبل از بازی های آســیایی گفت: با توجه به اینکه 
تیم کامل اعزام نمی شــود ژیمناست ها در بخش تک 
وســیله مســابقه خواهند داد.به گزارش ایسنا، عابد 
حقدادی در نشست خبری قبل از اعزام به بازی های 
آســیایی هانگژو اظهار کرد: امیدواریــم با تلاش ها و 
برنامه ریزی هایی که انجام شده موفقیت حاصل شود. 
مسابقات انتخابی از بهمن سال قبل شروع شد و بعد 
هم ورزشکاران در تورنمنت های مختلف شرکت کردند. 
در جام های جهانی قطر، آلمــان و ... ارزیابی خوبی 
از قهرمانان داشــتیم. در نهایت انتخابی درون اردویی 
انجام شــد و چهار ورزشــکار و دو مربی به بازی های 
آسیایی هانگژو اعزام می شــوند و امیدواریم بهترین 

نتایج را رقم بزنند.حقدادی گفت: قرار بود ســه همراه 
با تیم اعزام شــود؛ اما من از حدود یک ماه قبل اعلام 
کردم که به هانگژو نمی روم تا یک مربی بیشتر اعزام 
شود تا به صلاح کشور باشد. متاسفانه برای جایگزینی 
مربی هم اقدامی نشد. من انتظار داشتم به جای من 
یک مربی اعزام شود که نشد و ما هم برای همه کاروان 
آرزوی موفقیت داریم.رییس فدراسیون ژیمناستیک 
در ادامه گفت: من خودم به سرمربی گفتم در نهایت در 
مورد رتبه تیمی بررسی نخواهیم کرد. اگر ۵ نفر اعزام 
می شدند و تیم کامل بود در نهایت رتبه تیمی را ارزیابی 
می کردیم؛  اما اکنون هر رتبه ای کســب شــود ملاک 
نیســت.حقدادی در خصوص اعزام داوران گفت: ما 
چهار داور در این مســابقات داریم؛ سه داور در بخش 

مردان و یک نفر در بخش زنان. چون دعوت از سوی 
آسیاست هزینه بر عهده میزبان است و هماهنگی ها 
با ماست. در حقیقت می توانیم بگوییم ما ۱۰ نماینده در 
بازی های آسیایی داریم.حقدادی در خصوص پاداش 
فدراسیون برای بازی های آسیایی هم گفت: جوایزی 
را وزارت و کمیته در نظــر می گیرند که جای خود دارد. 
ما مصوبه داریم که اگر فینالیست شوند مبلغی در نظر 
گرفته خواهد شد و اگر به مدال برسند کف جایزه ۱۰۰ 

میلیون است که خود فدراسیون پرداخت خواهد کرد.

رییس فدراسیون ژیمناستیک: 

ژیمناست ها در تک وسیله رقابت می کنند



مســئول حمل ونقل همگانی ســتاد مهر شهرداری 
اصفهان گفت: یکی از راه های کاهش ترافیک شهری 
در ایام بازگشــایی مدارس، ترغیب دانش آموزان به 
اســتفاده از حمل ونقل همگانی است.ســیدمرتضی 
رنجبران در گفت وگو بــا خبرنگار ایمنا بــا بیان اینکه 
فروردین نویدبخش حیات دوبــاره طبیعت و مهرماه 
یادآور شور و شعف و جوشش و کوشش دانش آموزان 
و آموزگاران است، اظهار کرد: هر سال همزمان با آغاز 
سال تحصیلی، شور و نشــاط متفاوتی در شهر ایجاد 
می شــود و بالتبع آن، دغدغه هایی برای آغاز مناسب 
ســال تحصیلی وجود دارد.وی با اشــاره به کاهش 

استفاده دانش آموزان در زمان انتشار ویروس کرونا از 
سرویس مدارس و جذب رانندگان در سایر شرکت ها 
افزود: ســال گذشــته با بازگشــایی مدارس، تامین 
سرویس مدرسه یکی از چالش های حمل ونقلی بود 
که در این راســتا تلاش های فراوانی صورت گرفت تا 
بتوان نیازهای دانش آموزان را پاسخ داد.رییس اداره 
حمل ونقــل همگانی معاونت حمل ونقــل و ترافیک 
شهرداری اصفهان تصریح کرد: از ابتدای سال جاری 
برنامه ریزی برای ســرویس مــدارس صورت گرفت 
و سعی شد از ســرویس مدارس به سبک سنتی به 
سمت سیستم های هوشــمند حرکت کنیم، از این رو 
سامانه سفیر مهر راه اندازی شد و اولیای دانش آموزان 
و رانندگان توانستند در این سامانه درخواست خود را 
ثبت کنند.وی با تاکید بر لزوم استفاده دانش آموزان 

از وسایل حمل ونقل عمومی گفت: استفاده از اتوبوس 
یکی از تسهیلات حمل ونقلی است که در همه ایام سال 
از آن استفاده می شود و تعداد زیادی از دانش آموزان 
به خصوص در مقاطع متوسطه، برای جابه جایی از آن 
استفاده می کنند؛ علاوه بر دانش آموزان، تعداد زیادی از 
دانشجویان و آموزگاران نیز از این سیستم بهره می برند.

رنجبران ادامه داد: در دوران شــیوع ویروس کرونا با 
توجه به توصیه های مبنی بر استفاده نکردن از وسایل 
حمل ونقل همگانی، ناوگان این سیســتم به شــدت 
ضعیف شد و با بازگشت شرایط به حالت عادی امکان 
سریع بازگشت سیستم اتوبوسرانی به حالت قبل میسر 
نبود، زیرا هم از تعداد ناوگان به طور قابل ملاحظه ای کم 
شده بود و هم تعداد زیادی راننده به دلایل مختلف از 

چرخه اتوبوسرانی خارج شده بودند.

مسئول حمل ونقل همگانی ستاد مهر شهرداری اصفهان:

 استفاده دانش آموزان از حمل ونقل همگانی، ترافیک شهر را 
کاهش می دهد

معاون شهردار:

استفاده از اتوبوس و متروی اصفهان روز اول مهر ۱۴۰۲ 
»رایگان« است

معاون حمل ونقل و ترافیک شــهردار اصفهان گفت: با تصویب شــورای اســلامی شــهر اصفهان 
خدمات رسانی اتوبوس ها و مترو، روز نخســت مهرماه ۱۴۰۲ برای شهروندان این کلان شهر رایگان 
است.حسین حق شناس در گفت وگو با خبرنگار ایمنا اظهار کرد: روز اول مهرماه با تصویب شورای 
اسلامی شهراستفاده از مترو و اتوبوس برای شهروندان با هدف فرهنگ سازی استفاده از حمل ونقل 
همگانی و کاهش ترافیک رایگان شد.وی افزود: بر این اساس مترو از مهرماه روزهای هفته )به غیر 
از روزهای جمعه و تعطیلات( در ۲۰ ایستگاه از ساعت ۶:۰۰ تا ۷:۰۰ با سرفاصله حرکتی ۱۵ دقیقه و از 

ساعت ۷:۰۰ تا ۲۱:۰۰ با سر فاصله حرکتی ۱۱ دقیقه خدمت رسانی می کند. 
 

مدیر منطقه ۱۲ شهرداری خبر داد:

پیشرفت فیزیکی ۹۵ درصدی پروژه احداث یادمان شهید 
گمنام شمال شهر

مدیر منطقه ۱۲ شهرداری اصفهان گفت: پروژه احداث یادمان شهید گمنام شمال شهر اصفهان پیشرفت 
۹۵ درصدی داشته است.علی اکبر رسالت در گفت وگو با خبرنگار ایمنا با بیان اینکه یادمان شهید گمنام 
شمال شهر اصفهان در بوستان ملت ملک شهر واقع شده است، افزود: برای احداث این یادمان هزینه ای 
بالغ بر ۱۰ میلیارد ریال شده است.مدیر منطقه ۱۲ شهرداری اصفهان تصریح کرد: این بنا به صورت تلفیقی 
از معماری مدرن و سنتی اسلامی احداث شده است و برای آن محوطه سازی برای برگزاری مراسم مذهبی 
پیش بینی شده است.رسالت خاطرنشان کرد: زنده نگه داشتن یاد شهدا ارزش بالایی دارد و حضور مزار 

این شهید گمنام در این بوستان بی شک برکات معنوی برای اهالی منطقه در بر خواهد داشت.
 

جمع آوری ۳۳۵ چادر مسافرتی از سطح شهر اصفهان
مدیرکل پیشــگیری و رفع تخلفات شــهری شــهرداری اصفهان گفــت: در روزهای بیست وســوم تا 
بیست وپنجم شــهریورماه ســال جاری تعداد ۳۳۵ چادر مسافرتی توســط نیروهای گشت ویژه این 
اداره کل از سطح شــهر جمع آوری شده اســت.روح ا... ابوطالبی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا با اشاره به 
فعالیت گشت های ویژه اداره کل پیشــگیری و رفع تخلفات شــهری در اصفهان در روزهای تعطیلات 
پایانی شهریورماه امسال اظهار کرد: در بیست وسوم تا بیست وپنجم شهریورماه سال جاری تعداد ۳۳۵ 
چادر مسافرتی توسط نیروهای گشت ویژه این اداره کل از سطح شهر جمع آوری شده است.وی افزود: 
درصورتی که فرد یا مسافری، اقدام به برپایی چادر در سطح شــهر کند، ماموران تذکر می دهند تا چادر 

توسط مسافر جمع شود.
 

انجام اصلاح هندسی بیش از ۹ نقطه حادثه خیز در منطقه ۱۵
مدیر منطقه ۱۵ شهرداری اصفهان گفت: اداره حمل ونقل و ترافیک این منطقه اقدام به اصلاح هندسی 
بیش از ۹ نقطه ناایمن و حادثه خیز با هزینه ای بالغ بر ۶۰ میلیارد ریال کرده که موجب تردد روان خودروها، 
همچنین ایمن سازی و کاهش تصادفات شده است.هوشــنگ نظری پور در گفت وگو با خبرنگار ایمنا 
اظهار کرد: معابر شهری حلقه های واسط و رشته های ارتباطی بناها و سایر فضاهای شهری است که اگر 
با دقت مورد توجه قرار گیرد، بیشترین کارکرد را در زندگی شهری داشته است.وی افزود: یک طراحی و 
اصلاح هندسی صحیح در معابر شهری بسیاری از مشکلات توسعه ای و زیست محیطی و برخی معضلات 
اجتماعی را در شهر کاهش می دهد، روان سازی جریان ترافیک و لذت بخش کردن گشت و گذار و تحرک 

در شهر به واسطه طراحی هندسی الهام بخش و صحیح امکان پذیر است.

خبر روزاخبار

 مدیرعامل سازمان مدیریت پسماند 
شهرداری اصفهان:

شهروندان از تحویل 
پسماندهای خشک به مبادی 

غیرمجاز خودداری کنند
مدیرعامــل ســازمان مدیریــت پســماند 
شــهرداری اصفهان گفت: در حــال حاضر 
شــهروندان می توانند به صورت هوشــمند 
پسماندهای خشــک خود را با تعیین زمان 
تحویل دهند و تمام ایــن ظرفیت ها فراهم 
شده اســت تا از تحویل پســماند خشک به 
مبادی غیرمجاز جلوگیری شــود.غلامرضا 
ســاکتی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا اظهار 
کــرد: در راســتای هوشمندســازی تمــام 
حوزه هــای شــهرداری از جملــه ســازمان 
مدیریت پســماند اقداماتی صــورت گرفته 
است و در حال حاضر شــهروندان می توانند 
به صورت هوشمند پسماندهای خشک خود 
را با تعییــن زمان تحویل دهنــد.وی افزود: 
برنامه ای که از ســال های گذشــته تاکنون 
اجرایی می شود، مراجعه به صورت هفته ای 
یک بار از در منازل بوده اســت که در روزهای 
مشــخص مکانیزم های جمع آوری پسماند 
خشک شهرداری این پسماند را جمع آوری 

می کردند.
مدیرعامــل ســازمان مدیریــت پســماند 
شــهرداری اصفهان با بیان اینکه شهروندان 
 isfpak.com می تواننــد از طریق ســامانه
اپلیکیشــن هوشــمند جمع آوری پسماند 
خشــک »اصپاک« را نصب کننــد، تصریح 
کرد: شــهروندان می توانند در دو نوبت صبح 
و عصر یا هر روزی که در منزل حضور دارند، 
از طریــق این ســامانه در زمــان مقرری که 
می خواهنــد، ســفارش دهند تــا مکانیزم 
جمع آوری هوشمند، پسماند آن ها را تحویل 
بگیرد.وی با اشاره به اینکه در ازای هر پسماند 
خشــکی که شــهروندان تحویل می دهند، 
امتیازی برای آن ها در سامانه ثبت می شود، 
گفت: در حال حاضر شهروندان با تحویل ۲۵ 
کیلوگرم پسماند خشک به مبلغ یک میلیارد 
و ۴۰۰ تومان منازل خود را بیمه آتش سوزی 

می کنند.

 مدیرعامل سازمان پارک ها و فضای سبز شهرداری اصفهان:

سیمای نصف جهان با گل های داوودی و کلم زینتی تزئین می شود
مدیرعامل سازمان پارک ها و فضای سبز شــهرداری اصفهان گفت: روند کاشت گل های داوودی و کلم زینتی به صورت گســترده در سطح مناطق پانزده گانه، مجموعه 
آرامستان باغ رضوان، میادین میوه و تره بار و پایانه های مسافربری از مهرماه امسال آغاز می شود.مجید عرفان منش در گفت وگو با خبرنگار ایمنا با اشاره به روند جانمایی 
و کاشت گل های بنفشه از فصل پاییز در مناطق مختلف شهر اظهار کرد: برگزاری جلسات تخصصی متعدد با مناطق مختلف، ارائه دستورالعمل های مرتبط و جانمایی 
مکان کاشت گل ها ازجمله اقداماتی است که از مهرماه امسال در دستور کار سازمان پارک ها و فضای سبز شهرداری اصفهان قرار گرفت.وی افزود: روند کاشت گل های 
داوودی و کلم زینتی به صورت گسترده در سطح مناطق پانزده گانه، مجموعه آرامستان باغ رضوان، میادین میوه و تره بار و پایانه های مسافربری از مهرماه امسال آغاز 
می شود.مدیرعامل سازمان پارک ها و فضای سبز شهرداری اصفهان تصریح کرد: در این راستا حدود ۱۸۰ هزار کوزه کلم زینتی با درجه کیفیت F۱ و تعداد ۲۶۲ هزار کوزه گل 
داوودی با درجه کیفیت F۱ و در پانزده طیف رنگی، همچنین گیاهان مارگریت، مغربی طبق سنوات گذشته در فصل پاییز کاشت و تا پایان فصل زمستان نگهداری می شود.
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گِره های کور ترافیک بر تار و پود کلان شهر اصفهان؛

اولویتی که انگار در اولویت نیست!
کارشناسان بر این باورند عوامل متعددی در تشدید ترافیک اصفهان که در بسیاری از محله ها 
و نیز کوچه پس کوچه های شهر نیز تسری پیدا کرده اســت، نقش آفرین هستند و اگر برای 
این چالش شهر به سرعت کاری انجام نشود، بیش از گذشته شاهد گذران لحظات عمر مردم این خطه پشت 
ترافیک های سنگین خواهیم بود.صبح زود، قبل آنکه خیابان های شهر مملو از خودرو و در همهمه ترافیک و بوق 
غرق شود، راهی خیابان های اصفهان می شوم، شهر شکل دیگری دارد،به جای گرمای هوا و دودگرفتگی معابر، 
نسیم خنکی در حال وزیدن است و شهر گنبدهای فیروزه ای جلوه گری خاصی می کند.ترافیک تنها بر زیبایی شهر 
تاثیر منفی نمی گذارد، بلکه از کیفیت هوا گرفته تا خلق و خوی شهروندان متاثر از آن است و در حقیقت ترافیک، 
ابرچالش امروز »اصفهان« اســت.ترافیک اصفهان سال هاســت که در پس چالش های دیگر این کلان شهر 
مخفی شده است، خشکسالی، آلودگی هوا، فرونشست و گسترش حاشیه نشینی مجالی برای پرداختن به 
این ابرچالش، نداده است.هنوز مهرماه نشده، خیابان های شهر مملو از خودروهایی است که به دنبال مسیری 
در خیابان های باریک و دراز شهرند، همهمه ترافیک و بوق ماشین ها نمی گذارد صدا به صدا برسد، گرمای هوا و 
دود گرفتگی خیابان ها به دلیل همین ازدحام ماشین هاست.حال و روز بافت قدیمی شهر، بدتر است، جایی 
که ترافیک سنگین، کوچه ها را نیز تسخیر کرده است و گاهی خروج یک ماشین از پارکینگ خانه نیز با مشکلات 
زیاد همراه می کند.ورودی های کلان شهر اصفهان، در بیشتر ساعات روز با حضور انبوه خودروها مواجه  است و 
در ورودی جنوبی کلان شهر اصفهان از سمت بهارستان نیز با کوچک ترین تصادف، شاهد ایجاد ترافیک سنگین 
هستیم البته در شهر و در اتوبان های خرازی،اقارب پرست،آقابابایی و صیاد شیرازی نیز اوضاع به همین منوال 
است.عوامل زیادی در تشــدید ترافیک اصفهان نقش آفرین هستند از معماری شهری گرفته تا بی توجهی به 
فرهنگ ترافیکی،از کوتاهی دستگاه های اجرایی تا کمبود و فرسودگی ناوگان حمل و نقل عمومی شهر، ولی آنچه 
مشخص است اگر برای این چالش شهر به سرعت کاری انجام نشود بیش از گذشته شاهد  دودشدن عمر مردم 

دیار اصفهان ، پشت ترافیک های سنگین شهری خواهیم بود.

ترافیک ابرچالش اصفهان است
عضو شورای شهر و رییس کمیسیون حمل و نقل و هوشمندسازی شورای اسلامی شهر اصفهان در این پیوند به 
ایرنا گفت: ترافیک و حمل ونقل ابرچالش های اصفهان و بسیاری از کلان شهرهای کشور و حتی تعداد زیادی از 
شهرهای بزرگ جهان است.ابوالفضل قربانی ادامه داد: براساس گزارش ها، هزینه تردد شهروندان گاهی از هزینه  
خانواده ها برای پوشاک نیز بیشتر می شود و این ابرچالش جدی در همه کلان شهرهای کشور از جمله اصفهان 
است.وی گفت: ترافیک هزینه پنهان زیادی دارد که ممکن است آن ها را در محاسبات نیاوریم، اما اگر به تمام 
جوانب آن بپردازیم، رقم هزینه ای آن بسیار سنگین می شود و چه بسا گاهی وقت ها هزینه حمل و نقل از بسیاری 
هزینه های ضروری خانوار بیشتر است.وی اظهار داشت: ترافیک این روزها به موضوعی تبدیل شده که ممکن 
است بسیاری از مردم را نگران و گاهی کلافه کند و همه ما بارها در طول هفته درگیر این موضوع می شویم و اگر 
بررسی دقیقی شود، می بینیم که بیشتر هزینه های ساکنین اصفهان به صورت مستقیم و غیرمستقیم مربوط به 
هزینه های حوزه حمل و نقل است.وی تصریح کرد:جایگاه حوزه حمل و نقل هم در کشور و هم در مدیریت شهری 
و شهرداری اصفهان مناسب نیست و این گلایه ای است که همه دست اندرکاران بخش حمل و نقل شهرداری 
اصفهان مطرح می کنند.رییس کمیسیون حمل و نقل و هوشمندسازی شورای اسلامی شهر اصفهان افزود: ۶ 
هزار نفر درطول سال برای اخذ پروانه ساختمان به شهرداری اصفهان مراجعه می کنند ولی برای استفاده از حمل 

و نقل هر روز بیشتر مردم خواهان استفاده از خدمات این حوزه هستند.

حمل و نقل اولویت نخست برای اداره شهرهای بزرگ است
رییس کمیسیون حمل و نقل و هوشمندسازی شورای اسلامی شهر اصفهان خاطرنشان کرد: براساس تجربه 
شهرهای موفق بزرگ دنیا، حمل و نقل موضوع اول و اولویت نخســت در اداره این شهرهای بزرگ است و 
در اصفهان نیز باید به حمل و نقل توجه جدی شــود.قربانی ادامه داد: هم اکنون در تهران، افراد روزانه ۲ تا 
سه ساعت در ترافیک معطل می شــوند و اگر فکری برای ترافیک اصفهان نشود، این موضوع در سال های 
آینده نه چندان دور برای این شهر نیز قابل تصور اســت.وی تصریح کرد: هرچند اولویت همکاران در شورای 
شهر، مباحث حمل و نقلی است و سال گذشته یک هزار و ۶۰۰ میلیارد تومان، فقط برای قطار شهری اصفهان 
هزینه شد که رقم چشمگیری اســت ولی به نظر می رسد نیاز به توجه بیشــتری در این زمینه است.رییس 
کمیسیون حمل و نقل و هوشمندسازی شورای اسلامی شهر اصفهان اظهار داشت: نوع نگاه و سیاست ما در 
اداره شهر باید به سمت سیاســت هایی برود که حمل و نقل مناسب تری را برای شهروندان رقم بزنیم و باید 
حل مشکلات ترافیکی و موضوع حمل و نقل، اولویت نخست مدیریت شهری اصفهان باشد.قربانی با اشاره 
به این موضوع که اکنون تعداد کمی در شــهرداری ها در حوزه حمل و نقل فعالیت مــی کنند، گفت: با وجود 
آن که ترافیک ابرچالش امروز اصفهان است ولی می بینیم در هر منطقه شهرداری تعداد بسیار کم و در برخی 
مناطق فقط یک نفر در این حوزه تلاش و خدمات رســانی می کند.قربانی خاطرنشان کرد: حوزه های دیگر 
خدمات شهری به طور معمول از تعداد نیرو به مراتب بیشتری برخوردار هستند و این نشان می دهد که هنوز 
توجه لازم به چالش ترافیک نداریم.وی تاکید کرد: کمیسیون حمل و نقل و هوشمندسازی شورای اسلامی 
شهر اصفهان به طور مستمر با مدیران و دست اندرکاران حوزه حمل و نقل و کنترل ترافیک شهرداری اصفهان 
جلساتی را برگزار می کند و با توجه به صحبت های کارشناسان این حوزه به دنبال برنامه ریزی های مناسبی 
هستیم تا از طریق آن بتوانیم دغدغه های ترافیکی مردم را کاهش دهیم.عضو شورای اسلامی شهر اصفهان 
یادآور شد: بخش زیادی از مشکلات حمل و نقل اصفهان، ناشــی از سیاست های غلط در حوزه شهرسازی 

است که اصلاح آن زمان بر است.

کلان شهر اصفهان از خودرو اشباع شده است

عضو دیگر شورای اســلامی شــهر اصفهان نیز چندی پیش در صحن شورا گفت: کلان شــهر اصفهان از نظر 
تعدادخودرو اشباع شده است و تنها با مدیریت سفر و طرح هایی مانند زوج و فرد مشکل ترافیک این شهر 
حل نمی شود و باید برای حل این چالش از فناوری های نو و دستاوردهای استفاده از هوش مصنوعی و صنایع 
دانش بنیان بهره برد.علی صالحی ادامه داد: برای حل چالش ترافیک و مســائل ترافیکی اصفهان چاره ای 
جز استفاده از دستاوردهای شــرکت های دانش بنیان و هوش مصنوعی در این زمینه نداریم و خوشبختانه 
قراردادهایی در حوزه رویکردهای نوین حمل و نقل توسط معاونت حمل و نقل و ترافیک شهرداری اصفهان 

در حال پیگیری است.
وی خاطرنشان کرد: شهردار اصفهان اولویت بندی خوبی در خصوص پروژه ها انجام داده است و برای تحقق 
اهداف در این زمینه باید اختیارات به متولیان داده شود که اشکالات را برطرف کنند و پیگیری پروژه های خاص 
در حوزه حمل و نقل و ترافیک باید در زمره شــاخص های ارزیابی قرار گیرد.صالحی تصریح کرد: بسیاری از 
پروژه های حمل و نقل برای شروع شدن مشکلی ندارند ولی به علت بروز برخی اشکالات جزئی در مراحل بین 

بخشی موانعی بر سر آن ها ایجاد می شود و همین امر سبب تاخیر در اجرای پروژه ها می شود.

توسعه حمل و نقل عمومی برای حل چالش ترافیک اصفهان ضروری است
رییس شورای اسلامی شهر اصفهان در این پیوند چندی پیش در نشست خبری در پاسخ به سوال خبرنگار 
ایرنا  گفت: گسترش حمل و نقل عمومی درون و بیرون شهری برای حل چالش اصفهان ضروری است و مدیریت 
شهری اصفهان در تلاش است تا در زمینه توسعه حمل و نقل عمومی گام بردارد و خواسته ما از مدیریت استان 

تامین نیازهای این حوزه است.
محمد نورصالحی ادامه داد: برای کاهش ترافیک اصفهان، راه اندازی گام اول خط دوم مترو ضروری اســت و 
پیش بینی اولیه این است که پایان ســال آینده بخش اول، خط دوم قطار شهری راه اندازی شود و همه برای 
تحقق این هدف باید تلاش کنیم.وی تصریح کرد: دوران همه گیــری کرونا، بی توجهی عمیقی به حمل و نقل 
عمومی درون و برون شهری شد و به دلیل اینکه سال های گذشته با رکود عمیقی در این حوزه مواجه بودیم، با 
شرایط آرمانی فاصله زیادی داریم.رییس شورای اسلامی شهر اصفهان یادآور شد: تولید بسیاری از کارخانه های 
تولید کننده اتوبوس در دوران فراگیری کرونا متوقف شد و هم اکنون در حمل و نقل شهری و بین شهری با کمبود 

ناوگان اتوبوس روبه رو هستیم که از پیامدهای آن دوران است.
وی افزود: شهرداری اصفهان با حمایت وزارت کشــور تعدادی اتوبوس درون شهری خریداری کرده و سهم ۲۰ 
درصدی آن را واریز کرد؛ اما به دلایلی تاکنون درصد کمی از این اتوبوس ها تحویل داده شده  و این مشکل مبتلا 
به همه شهرهاست.رییس شورای اسلامی شهر اصفهان اظهار داشت: اگر می خواهیم مردم بیشتر از حمل و نقل 
عمومی استفاده کنند تا در نتیجه آن هم ترافیک کاهش یابد و هم شاهد کاهش آلودگی هوا باشیم، باید به سرعت 

ناوگان حمل و نقل عمومی اصفهان را گسترش دهیم.
وی تاکید کرد: خط دوم قطار شهری اصفهان باید زودتر تکمیل شود و سرفاصله حرکت قطارها در خط یک نیز 
کاهش پیدا کند و در حوزه اتوبوسرانی هم باید برای تحویل اتوبوس های خریداری شده و خرید اتوبوس جدید 

اقدام کرد.
نورصالحی خاطرنشان کرد: باید حلقه اول ترافیکی شهرها را با حمل و نقل پاک درگیر کرد و به ترافیک بین شهری 
نیز توجه ویژه ای کرد و در این زمینه سال هاست که پروژه قطار سریع السیر تهران- قم-اصفهان که اکنون شیراز 
نیز به آن اضافه شده، دنبال می شود ولی با اینکه این پروژه، تامین کننده مالی خارجی دارد و کارهای زیرساختی 
آن به خوبی پیش رفته هم اکنون با کندی و رکود مواجه شده است.به گزارش ایرنا، کلانشهر اصفهان افزون بر 
۲ میلیون نفر جمعیت دارد و خدمت رسانی اتوبوسرانی اصفهان روزانه با حدود ۷۵۰ تا ۸۰۰ دستگاه اتوبوس در 
یکصد خط فعال انجام می شود.همچنین هر روز ۸۰ هزار مسافر از خط یک قطار شهری اصفهان متشکل از ۲۰ 

ایستگاه استفاده می کنند.

 تجلیل از قاری 
نوجوان در منطقه ۲ 
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نوآوری ، رکوردزنی  های مداوم و تولید کیفی و کمی، سه ضلع مثلث افتخارات 
شرکت بزرگ فولاد مبارکه به شمار می رود؛ خوشــنام  ترین مجموعه صنعتی 
کشــور که با اســتفاده از توانمندی های داخلی و در راســتای توسعه و رونق 
اقتصادی کشــور گام های بزرگ و منحصر به فردی برداشته است و توانسته 

افتخاری فراملی برای کشور به ارمغان بیاورد و در منطقه و دنیا مطرح شود.
در سال گذشــته این شــرکت رکوردهای متعددی به ثبت رســاند و اقدامات 
ارزشمندی در حمایت از شرکت  های دانش بنیان انجام داد، گامی که توانسته 

فولاد مبارکه را در عرصه اشتغال  زایی بیشتر هدایت کند.

اشتغال آفرینی و آینده روشن
محمدیاسر طیب  نیا، مدیرعامل شــرکت فولاد مبارکه چندی پیش با اشاره به 
افتخارآفرینی فولاد مبارکه در سال گذشته اعلام کرد که اقدامات ارزشمندی در 
حمایت از شرکت های دانش بنیان صورت گرفته است و فولاد مبارکه توانسته 

گام های بلندی در حوزه اشتغال آفرینی بردارد.
وی افزود: بنابراین نمی توان از نقش موثر فولاد مبارکه در رشد اقتصاد کشور 
چشم پوشید چرا که امروز اقتصاد کشور به تولید صنایع بزرگی همچون فولاد 

مبارکه نیاز دارد و افتخارآفرینی این صنعت آینده ای روشن را متصور است.
مدیرعامــل فولاد مبارکه بیــان کرد: این در حالی اســت که اگــر چه ظرفیت 
واحدهای فولادی و نوردکاران ایرانی بیش از ظرفیت تولید امروزی است اما 
عوامل متعدد از جمله تحریم  ها و انحصار فناوری نزد کشــورهای پیشــرفته، 
مداخله دولت در قالب قیمت  گذاری دستوری و عدم ایفای نقش تنظیم گری، 
پایین بودن ظرفیت حمل  و نقل، بحران بی  آبی، کمبــود برق و گاز و در نهایت 

تامین مواد اولیه به عنوان بزرگ  ترین چالش تولید محسوب می شود.

چشم اندازی با تولید چشمگیر
وی ادامه داد: بر اســاس ســند چشــم  انداز در 1404 ایران باید به تولید 55 
میلیون تن فولاد در سال برسد و این درحالی اســت که وضعیت کنونی تولید 
فولاد به بیش از 32 میلیون تن در ســال نمی رسد؛ این البته نفی پیشرفت ها 
نیست در واقع عوامل مطروحه و سد راه تولید موجب شده تا فاصله تولید فعلی 

فولاد با سند چشم  انداز 1404 چشمگیر باشد.
طیب نیا گفت: فولاد به  طور گسترده در هر صنعت از ساخت  و ساز و ساختمان  

سازی تا ســاخت انواع قطعات استفاده می  شــود و در این میان ایران اخیرا 
توانســته در میان کشــورهای منطقه، به هفتمین اقتصاد بزرگ جهان از نظر 

ظرفیت فولادسازی درست پس از کره، تبدیل شود.
وی با اشــاره به اینکه افزایش صادرات محصولات فولادی از اهمیت ویژه ای 
برخوردار است، گفت: با توجه به اینکه قیمت دلاری محصولات شرکت در ماه  
های اخیر صعودی پرقدرت داشته، انتظار می  رود ارزش تولیدات »فولاد« در 
ماه  های پیش  رو مسیری افزایشی را طی کند. همه این عوامل سبب شده تا 
»فولاد« به سهمی جذاب در بازار ســهام تبدیل شود و همواره توانسته تعادلی 

میان میزان قیمت سهم و سودآوری آتی شرکت برقرار کند.

خرید سهام شرکت  های معدنی فعال در بازار سرمایه توسط فولاد مبارکه
مدیرعامــل فولاد مبارکه با اشــاره به اینکه فــولاد مبارکه اصفهــان همچنین 
با ظرفیت تولیــد 5.7 میلیون تن تختــال و ظرفیت تولیــد 8.6 میلیون تن 

محصولات نورد، بزرگ  ترین مجموعه فولادی کشور است، گفت: این مجموعه 
با مدیریت متمرکز بر صنعت فولاد، اقدام به تکمیل زنجیره تولیدی خود کرده 
و در این راســتا حتی اقدام به خرید سهام شــرکت  های معدنی فعال در بازار 

سرمایه نیز کرده است.
وی گفت: در حال حاضر گروه فولاد مبارکه دارای ظرفیت اسمی 2.10 میلیون 
تن تولید تختال اســت که فولاد هرمزگان با ظرفیــت 5.1 میلیون تن و فولاد 
ســبا با ظرفیت 3.1 میلیون تن از زیرمجموعه  های تولیدکننده تختال در فولاد 

مبارکه هستند.
ظرفیت فولاد در ایران طی شش سال گذشته 25 میلیون تن متریک افزایش 
یافته و به 8.62 میلیون تن متریک رسیده اســت. ویتنام نیز با نیمی از تولید 
محصولات نیمه تمام و تمام شــده فــولادی که برای صــادرات در نظر گرفته 
شده، در حال توسعه ظرفیت منطقه است. همچنین، زیمبابوه هنوز یک کشور 
تولیدکننده فولاد بســیار کوچک است، اما ظرف شش ســال گذشته ظرفیت 

خود را 140 درصد افزایش داده است.رشد 4.8 درصدی تولید در فولاد مبارکه 
با وجود رشــد منفی تولید در جهــان در این ارتباط غلامرضا ســلیمی، معاون 
بهره  برداری فولاد مبارکه، نیز اظهار کرد:  براساس آمار اعلام  شده از سوی انجمن 
جهانی فولاد، تولید این محصول در ایران در نیم  ســال نخســت سال جاری 
میلادی )10 دی  ماه 1401 تا ۹ تیر 1402( با وجود رشد منفی تولید فولاد جهان، 

4.8 درصد رشد داشته است.
وی با بیان اینکه تولید فولاد ایران در بازه زمانی یادشــده با رشد 4.8 درصدی 
نسبت به مدت مشــابه ســال قبل به 16 میلیون و 100 هزار تن افزایش یافته 
است، گفت: تولید گروه فولاد مبارکه )شــرکت فولاد مبارکه، فولاد هرمزگان و 
فولاد سبا( در نیمه نخست سال جاری میلادی، پنج میلیون و 180 هزار تن بوده 
که این میزان تولید ســهم 32.2 درصدی گروه فولاد مبارکه از کل تولید فولاد 

کشور را نشان می دهد.
معاون بهره  برداری فولاد مبارکه گفت: خوشبختانه در ماه  های پایانی سال 1401 
شاهد رکوردشکنی متعدد در گروه فولاد مبارکه بودیم؛ تا جایی که 10 روز مانده 
به پایان ســال، تولید گروه فولاد مبارکه از 10 میلیون تن و در پایان اسفند نیز با 

عبور از ظرفیت اسمی شرکت به 10 میلیون و 244 هزار تن رسید.
بنا بر اظهارات ســلیمی، چابک  ســازی ســازمان برای تولید بهینه و مستمر، 
افزایش بهره  وری کارکنان، کســب رکوردهای تولید در گروه فولاد مبارکه طی 
روزهای پایانی ســال 1401 و دســتیابی به هفت رکورد تولید در فروردین  ماه 
1402 و تداوم این روند از مهم  ترین عوامل افزایش تولید در گروه فولاد مبارکه 

بوده است.
وی ادامه داد: ایران از سال 2018 میلادی تا 2022 میلادی دهمین تولیدکننده 
بزرگ فولاد جهان به شمار می  آمده، اما در نیم سال نخست سال جاری میلادی 
در جایگاه هشتمین تولیدکننده بزرگ فولاد جهان قرار گرفته و برزیل و ترکیه به 
ترتیب رتبه  های ۹ و 10 و چین، هند، ژاپن، آمریکا، روسیه، کره جنوبی و آلمان 
همچنان رتبه  های یک تا هفت تولید جهانی فولاد را به خود اختصاص داده  اند.

سلیمی گفت: بنا بر آمار انجمن جهانی فولاد در شش  ماهه نخست سال 2023، 
۹43 میلیون و ۹00 هزار تن فولاد در جهان تولید شد. حجم تولید جهانی در این 
مدت از سال جاری نسبت به مدت مشابه سال گذشــته 1.1 کمتر بوده است. 
تولید چین نیز در نیم  سال اول امسال نســبت به مدت مشابه سال گذشته با 

رشد 1.3 درصدی به 535 میلیون و 600 هزار تن رسید.

مدیرعامل شرکت ملی پالایش و پخش فرآورده های نفتی ایران گفت: باید در 
سال جاری اولویت اساسی همه پالایشگاه های کشور تمرکز بر اصلاح شاخص 
کیفی نفت کوره باشد.به نقل از روابط عمومی و بین الملل هلدینگ پتروپالایش 
اصفهان، جلیل سالاری، معاون وزیر و مدیرعامل شرکت ملی پالایش و پخش 
فرآورده های نفتی ایران از پروژه های هلدینگ پتروپالایش اصفهان بازدید کرد.

وی در این بازدید با قدردانی از طرح های انجام شــده در این شــرکت  توسط 
مدیریت پالایشــگاه اصفهان گفت: قدردان مدیران این شــرکت برای اجرای 
پروژه های زیست محیطی، مســائل امنیت انرژی و اتفاقات خوبی که در شهر 
انرژی رخ داده است، هستیم.سالاری با اشاره به راه اندازی بخش های مختلف 
در هلدینگ پترو پالایش که زنجیره انتقال و توزیع را تکمیل کرده است، افزود: 
اقدامات خوبی برای رفع مشــکل کمبود آب پالایشــگاه انجام شده است که 
مهم ترین آن تصفیه و ذخیره سازی آب است.مدیرعامل شرکت ملی پالایش 
و پخش فرآورده های نفتی ایران با اشاره به اینکه یکی از موضوعات اساسی که 
امروز کشور با آن درگیر است بحث نفت کوره اســت، بیان کرد: افزایش میزان 
 نفت کوره یکی از چالش هایی اســت که با اضافه شــدن گوگرد نفت خام با آن

 روبه رو می شویم.وی تاکید کرد: اصلاح کیفیت نفت کوره در پالایشگاه اصفهان 
باید اولین مسئله  مورد تدبیر مدیران باشد و در فرآورده های نفتی علاوه بر در نظر 
گرفتن بحث کمی باید به کیفی ســازی هم توجه شــود تا بتوانیم فرآورده های 
سبک تولید کنیم.ســالاری گفت: امروز در افق پتروپالایش اصفهان طرح های 
خوبی از جمله واحد RHU در نظر گرفته شــده اســت و این واحد باید در همه 
پالایشگاه های کشور به عنوان اولویت مد نظر قرار گیرد.مدیرعامل شرکت ملی 
پالایش و پخش فرآورده های نفتی ایران عنوان کرد: باید در سال جاری اولویت 
اساسی همه پالایشگاه های کشور تمرکز بر اصلاح شاخص کیفی نفت کوره باشد.

وی گفت: اقدامات صورت گرفته در پتروپالایش اصفهان در بازه زمانی 4 ماهه 
بسیار قابل تحسین است؛ زیرا وقتی یک مجموعه تولیدی در همه حوزه ها بتواند 
گام بردارد واقعا کار بزرگی انجام داده است.ســالاری افزود: مجموعه اقدامات 
هلدینگ پتروپالایش اصفهان از اصلاح خطــوط گرفته تا حمل و نقل و احداث 

دیگر واحدها؛ همه این ها کارهای بزرگی است که در راستای حوزه امنیت تولید 
انجام می شود.مدیرعامل شرکت ملی پالایش و پخش فرآورده های نفتی ایران 
ابراز امیدواری کرد: با  وجود شرکت های دانش بنیان الگوهای جدید و نوینی که 
در مجموعه صنعت نفت در بخش پایین دستی در حال نهادینه شدن است برای 
کل کشور الگو شود و از ظرفیت شــرکت های دانش بنیان در تمام بخش های 

صنعت نفت استفاده شود.

برداشتن گام های بزرگ در صنعت نفت
محســن قدیری، مدیرعامل هلدینگ پتروپالایش اصفهان هم در این بازدید 
اظهارداشــت: با حمایت های خوب مدیرعامل پالایش و پخش فرآورده های 
نفتی ایران توانسته ایم گام های مهمی در پالایشگاه اصفهان برداریم.وی افزود: 
آنچه که امروز در پتروپالایش اصفهان به بار نشسته ثمره تلاش ها و حمایت های 
هیئت مدیره پتروپالایش اصفهان است، کارهای مهمی در دست اجرا داریم که 
مشکلات پتروشیمی اصفهان را نیز رفع خواهیم کرد.قدیری ادامه داد: با برنامه 
ریزی انجام شده تا سال آینده پتروشــیمی اصفهان را به یک شرکت سود ده 
تبدیل می کنیم.مدیرعامل هلدینگ پتروپالایش اصفهان افزود: کار بزرگی نیز در 
زنجیره ارزش صنعت نفت اتفاق افتاده که هدف گذاری ما تولید بنزین یورو 5 و 

افزایش تولید آن است.

مدیرکل کمیته امداد امام خمینی)ره( اســتان اصفهان گفــت: در مدت 5 ماهه 
نخست امســال برای بیش از هزار مددجوی تحت حمایت کمیته امداد استان 
اصفهان فرصت های شغلی ایجاد شده اســت.کریم زارع با ارائه گزارشی از روند 
فعالیت های حوزه اشتغال و خودکفایی این نهاد برای توانمندسازی مددجویان، 
اظهار داشت: در 5 ماهه نخست امسال برای هزار و 40 مددجوی مستعد اشتغال، 
فرصت های شغلی فراهم شده است.وی با اشاره به طرح های قابل ارائه این نهاد 
به مددجویان، ادامه داد: تعداد 188 نفر از مددجویان در طرح های راهبری شغلی 
در زنجیره تولید محصولات قرار گرفته و وارد بازار کار شدند، همچنین 780مددجوی 
مستعد نیز با هدایت شغلی و دریافت تســهیلات اشتغال به عرصه های شغلی 

متفاوت ورود کرده اند.زارع همچنین به مســیر دیگری از طرح های امداد برای 
خودکفایی و ایجاد زمینه اشــتغال مددجویان اشاره داشــت و افزود: 72 نفر از 
مددجویان نیز از طریق معرفی مراکز کاریابی به شرکت ها و بنگاه های اقتصادی 
سطح استان مشغول به کار شده اند.مدیرکل کمیته امداد استان، با تاکید به اهمیت 
خودکفایی مددجویان و نیازمندان و تامین زندگی شرافتمندانه و تقویت اعتماد 
به نفس این قشر از طریق زمینه سازی لازم برای ایجاد اشتغال، گفت: این نهاد با 
انجام مشاوره، ارائه آموزش های مقدماتی و حرفه ای به مددجویان تحت حمایت 
و معرفی به بانک برای دریافت تسهیلات اشتغال، شرایط مناسبی در مسیر ایجاد، 

راه اندازی و پایداری اشتغال مددجویان فراهم می کند.

کولاک مبارک فولاد؛ نوآوری و رشد در میان ریسک ها و چالش ها

اصلاح کیفیت نفت کوره اولویت اساسی پالایشگاه های کشور است

مدیرکل کمیته امداد خبرداد:

ایجاد بیش از هزار فرصت شغلی برای مددجویان کمیته امداد اصفهان

منبع: ایمنا 
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